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BREZ PARKIRIŠČA SMO OPLELI PESEM O MUZI
(Mef) Letos pa ni več šale. Izola nujno potrebuje 
parkirino hišo ali celo več parkirnih hiš. Kljub 
temu, da sezona ni rekordna so namreč vsa 
parkirna mesta v mestu dobesedno zabasana, zaradi 
pomanjkanja parkirnih mest se jezijo domačini in 
se jezijo turisti.
Kje ste še videli, da bi avtomobili takorekoč z 
obale opazovali sončni zahod, kot je to naprimer 
ob Hotelu Riviera, kjer so morali svojim gostom 
oziroma njihovim avtomobilom nameniti celo del 
lastne terase. Počasi se navajamo na to, da so 
avtomobili parkirani po pločnikih, da silijo na 
zelenice in zapirajo ozke ulice.
V Izoli že nekaj let govorimo o nujnosti gradnje 
garažne hiše pa se nikakor ne moremo odločiti za 
kaj takega. Še v primeru, ko je takšno investicijo 
ponudil zasebnik v Jagodju so se sosedje uprli in 
iz vsega ni bilo nič. Ideja o gradnji garažne hiše 

pod parkiriščem na Lonki 
pa se mnogim zdi 
utopična, čeprav današnja 
tehnologijo zelo dobro 
obvlada takšne zahtevne 
gradnje.7 7 1 5 8 O "5 7 8 O 0 5

Ic Banica Koper

5. avgust 2004

Za dokaz bo dovolj, če se odpeljemo do sosednjih 
Milj, kjer so v samem središču mesta, čisto ob 
morju, zgradili podzemno parkirišče, ki je bistveno 
razbremenilo pritisk avtomobilov na staro mesto in 
na ta način so mestne ulice prepustili pešcem.
Že res, da investicija v parkirišče ne prinaša hitrih 
dobičkov in se obrača precej let, toda letošnja 
parkirna gneča je dokaz, da nam bije zadnja ura 
za takšno odločitev. Vendar se zdi, kot da se tega 
premalo zavedamo. Prav v tej številki Uradnih 
objav so zapisane nekatere dopolnitve prostorskih 
aktov, a so v njih parkirne hiše omenjene bolj kot 
okraski nekaterih gradenj kot pa samostojni 
objekti. Resno bi bilo, če bi naprimer zapisali, da 
bomo namesto skladišč nekdanje Male Opreme 
zgradili garažno hišo za 500 avtomobilov, kar bi 
seveda bistveno prispevalo k reševanju parkirne 
problematike v velikem delu Izole. Žal takšnega 
projekta še nimamo in »flikanje« z na pol 
legalnimi nezavarovanimi in neurejenimi parkirišči 
je res lahko le začasna rešitev.
Ze res, da smo Izolani začasnosti že vajeni in se 
bomo, kor rečemo, že nekako znašli. Vendar je to, 
ob tako vestnih redarjih, vsako leto težje.

OBALA V MALEM
nepremičnine 

immobili
BREZPLAČNA TELEFONSKA ŠTEVILKA

šifra 080 18 33
www.sifra-nepremicnine-sp.si

Gušti so gušti, ampak nekaj dni, 
dobro je tisto, kar pade v oči 
Eni bi ves čas v obzorje zijali, 

drugim je dovolj že pesek na obali, 
tretje očarajo sončni zahodi 

mi pa se raznežimo ob takšni podobi 
Tu je vse zbrano, in človek se vpraša, 

kdo raziskal bo te hribe, doline. 
Takšna podoba res srečo prinaša, 

enim upanje zbuja, drugim spomine.
Lepo je o lepem rime iskati, 

v hipu jo najdeš čeprav se ti skrije. 
Zato se za pesnike nam res ni bati 

saj imamo več muz kot bralcev poezije.

AVTO CENTER Avto Center Jereb. Izola 
www.a-jereb.jl

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali 
javno predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že 
bili ali niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo 
pisem, ki imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z 
drugimi mediji. Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po 
lastni presoji objavi, skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira 
posamezne dopise, ki morajo imeti navedenega avtorja. Uredništvo se 
z avtorjem lahko dogovori, da njegovega imena ne objavi v celoti.

NABIRANJE "BONITETNIH TOČK"
Če vprašate mene, bi od ponujenih naslovov izbral zgornjega.
Najprej bi se lepo zahvalil piscem odgovorov na moj prispevek, saj je izjemno 
težko doseči 7kratno navedbo imena na le polovici ene strani časopisa. Nekateri 
bi za to dali »roko«.
Priznam, da sem malo presenečen, saj sem pričakoval odgovor g. predsednika 
društva prijateljev morja, dobil pa sem ga od civilne iniciative in g. Marjana 
No, bo pač predsednik odgovoril drugič in prepričan sem, da bo argumentirano 
ovrgel moje trditve in me postavil na laž.
Naj najprej odgovorim na vaša direktna vprašanja.
Kdo sem? Sem skoraj 401etni Izolan, ki z izjemo nekaj dni v Koprski
porodnišnici, ves čas živi v Izoli, poročen z otrokom. Imam avto, bicikel, 
računalnik in mačka. Sem brigadir, pohodnik in veteran vojne za Slovenijo. Ker 
sem izstopil iz društva prijateljev morja nisem član nobenega društva, kakor tudi 
ne politične stranke. Upam, da to zadostuje.
Kakšne zasluge imam za prezentacijo gradiva o Rexu? Nobenih in tega tudi 
ne počnem, ker ne posedujem nobenega gradiva o tej ladji, da bi ga lahko 
posredoval.
V časopisu pa sem že omenjen in sicer kot sodnik na nekem atletskem 
tekmovanju. Vam pa tega ne zamerim, če ste spregledali, tudi sam sem.
DA, strinjam se z Vami v tistem delu, ko pišete o zaslugah g. Marjana Kralja 
pri urejanju zbirke o Rexu in prostorskih težavah s pripombo, da prostor stare 
ribarnice ni dobil on osebno ampak društvo prijateljev morja. K temu bi dodal, 
kar ste vi pozabili, in poudaril še njegovo delo pri Demšarjevem pokalu, 
Parencani, poti zdravja, dela v veslaškem klubu, pomoči društvom in klubom v 
smislu prevozov z lastnim kombijem in še, in še. Res bi bil čas, da odgovorni v 
tej občini ugotovijo njegov velik prispevek k promociji Izole in ga ustrezno 
nagradijo. Sugeriram Vam, da ga pri naslednjem razpisu predlagate za občinsko 
nagrado in sam bom z veseljem podprl tak predlog.
AMPAK TO Z MOJIM PISANJEM NIMA NOBENE ZVEZE 
Vaše pisanje je v bistvu brezvezno, če nebi v njem bilo moč zasledit poiskusa 
diskreditacije. Naj Vam povem, da Vam to ne more uspet. Sam namreč ne 
sodelujem v družbeno političnem življenju občine, zato me ne morete 
diskreditirati. Če pa me, kot nadaljno obliko boja ugrabite, Vam zagotavljam, da 
ne občina ne moja firma za mene ne bosta dala nič, pa četudi zagrozite, da mi 
odsečete obe glavi. Ker pa ste se potrudili in spisali članek ki vsebuje kar nekaj 
navedb, ki so v direktni povezavi z mojim imenom, bom glede na to, da sem 
sam odgovoril na vaša vprašanja tudi sam postavil nekaj vprašanj.
- Kdaj in kje sem diskreditiral zasebnika Marjana Kralja?
- Kdaj in kje sem zahteval, da se zasebnika Marjana Kralja vrže na cesto?
-Kje stoji galerija REX?
- Kdo ste Vi, ki se skrivate za imenom civilna iniciativa-gibanje za Izolo?
Odgovore, tokrat jasne seveda pričakujem.
Naj Vas razočaram. Ne, v prostorih društva prijateljev morja se kot gibanje 
ne smete sestajati, ker tega ne dovoljuje statut društvi Če pa se skliče 
skupščina in se na njej ustrezno popravi statut, pa bo tudi to mogoče. Ravno 
Vaše sestajanje in delovanje v prostorih društva resno ogroža delovanje društva 
in omogoča lastniku prostora odpoved najemne pogodbe, ne pa moje pisanje. Če 
bi Vi kaj dali nase, bi se iz teh prostorov sami umaknili. Ste pač skupina 
ilegalcev, ki kot eno izmed oblik boja uporablja tudi metodo osebne 
diskreditacije. Danes proti meni, jutri proti komu drugemu. Vaša izbira pač.
RS.
Naj pripomnim zaradi lažjega razumevanja, g. Rinko Palinko in g. 
predsednik društva Rinko Palinko sta v fizičnem pomenu lahko ena in ista 
oseba, vendar v pravnem nista. Prvi je zasebnik kot vsi mi, drugi pa je 
javna osebnost. Pravo ju obravnava v vsakem primeru drugače.
Ravno zato in v izogib nesporazumov sem pri mojem pisanju uporabil dve 
varovalki. Prva je, da sem časovno omejil dogajanje na čas ustanovitve društva 
in druga, da sem dosledno uporabljal izraz predsednik društva in s tem zagotovil 
natančen okvir pisanja. Tako pravilom ne more priti do dvoma o čem govorimo. 
Civilna iniciativa je to spregledala ali pa ne loči pojmov med sabo. Namerno?
Pa še na kratko g. Marjanu Kralju. Res sem bil očitno zaslepljen z izjemnim 
sovraštvom do Vas in društva, ko sem društvu le kak teden pred mojim 
pisanjem podaril monitor za kompletiranje računalnika oz. sem ga zamenjal za 
članarino (2000 sit). Resnično sem vse Vas hudo sovražil in enako Vas še.
Spoštovani gospe in gospodje, tovarišice in tovariši ilegalci, želim Vam lep dan

inb08zVami' Darko Baloh

DRAGA NEPOKLICNA ŽUPANJA
Sarkazma Vam ne manjka, zato ga bom uporabila tudi sama. Napad je 
najboljša obramba, kajne?
Namen pogovora z Vami v vaši pisarni je bil drugačen od tistega v kar se 
je razvil kasneje. Začetek je bil dober, nato pa niste več vzdržali in morali 
ste si sprostiti dušo. Tako kot ste se vi počutili ob naši izjavi, ki jo imate 
menda zapisano, a v resnici ni bila takšna, kot ste jo citirali, sem se 
počutila tudi sama, ko ste dobesedno »verbalno napadli« mojo mamo, 
čeprav je starejša, uglajena gospa, ki je dolga leta vzgajala veliko generacij 
zdaj že odraslih Izolanov. Vendar jaz nisem odreagirala tako kakor vi, ker 
se mi zdi takšno obnašanje nesramno, nedopustno in arogantno. Če bi jaz 
tako reagirala bi se tega gotovo sramovala.
Če pogovor oziroma sestanek ne bi bil na občini, bi Vam morda še 
odgovorila na »vašem nivoju«, tako pa sem lahko le spoznala, da rek, kako 
lepa beseda lepo mesto najde, pri vas že dolgo ni doma. Odreagirali ste 
arogantno, jezno in užaljeno, ne da bi prej skušali preveriti vse plati neke 
»resnice«, kar bi pri odraslih, zrelih ljudeh moralo biti v navadi. Ampak vi 
veste, da danes le z agresivnostjo nekaj dosežeš - zase, kako se ob tem 
počutijo drugi pa itak ni važno. Saj veste: nekateri v afektih počnejo zelo 
hude stvari.
Denar pokvari človeka, politika tudi, da oblasti niti ne omenjam. Vendar vse 
to ni večno, večna pa je vzgoja in olika. Saj menda nismo prišli tako daleč, 
da bomo potrebovali vsakoletno cepljenje ljudi proti steklini. Kaj bo šele 
zdaj, ko prihajajo volitve. Se bomo septembra pojedli med seboj?
Pa še o stvari zaradi katere smo se želeli pogovoriti z vami, pa te možnosti 
skoraj nismo imeli.
Šlo je za problem turističnega vlakca, ki ste mu omogočili, da vozi skozi 
naš, turistično povsem nezanimiv del mesta, nas zvočno in plinsko ogroža, 
mimogrede pa nam je pobral še del žive meje, ker pač malo težje vozi 
skozi ozke ovinke. Prosim Vas, da dobro preštudirate, kakšen je resnični 
namen in pomen turističnega vlakca, razen, da je nekakšna atrakcija našega 
mesta in da po Izoli prevaža reklame. Je vlakec zato, da se ljudje z njim 
zgolj peljejo, ne da bi videli katero od izolskih zanimivosti? Kaj vidijo tam, 
kjer vozi zdaj. Vidijo morje in izolske ceste in se zabavajo, še posebej 
otroci in ob njih še starši, ki jih morajo spremljati pa tu in tam še kakšen 
starejši turist, ki se raje zapelje, kot da bi šel peš mimo mandrača v 
katerem ni več ribičev, mimo ladjedelnice z njeno žalostno zgodbo, in mimo 
špara, črpalke in pokopališča, kijih imajo itak že povsod.
Zato pa je vlakec več kot zanimiv za nas občane, ki pol leta vsak dan po 
13 ur dnevno opazujemo, poslušamo in vohamo to turistično zanimivost, ki 
nas za nameček še prijazno zbuja in straši s svojim piskanjem v poznih 
večernih urah.
To smo vam hoteli povedati in prositi, da nam pomagate.

Daša Humar

ARGOLINA. ZA ALI PROTI?
Bom kar povedal:
"Za božjo voljo, jaz še vedno čakam!"

Aleksander Krebelj

TEDEN ZA POČITEK IN PREMISLEK
Še naslednja stotinja naročnikov je danes prejela zgoščenko Vlada 
Jeremiča in prav zanima nas, kako Vam je všeč. Vsake vaše ocene 
njegovih pesmi, besedil in izvedbe, bomo seveda zelo veseli. 
Povejmo še, da boste tisti, ki zgoščenke še niste prejeli to dobili 
ob naslednjem Mandraču.
Na to pa boste morali počakati 14 dni, saj si bomo v četrtek 
12. avgusta privoščili TEDEN DNI DOPUSTA.

Žal bo dopusta bolj malo, saj se moramo dogovoriti, kako urejati 
Mandrač do volitev, saj bo urednik kandidiral za poslanca v 
Državnem zboru in bi bilo nehigienično, če bi istočasno opravljal 
tudi funkcijo urednika. Zato bo že od četrtka 19. avgusta njegovo 
delo prevzel novinar TV Koper Capodistria, Darjan Gorela. N 
Verjamemo, da bo Mandrač z njim in sodelavci ohranil strankarsko 
neodvisnost in politično korektnost. (Uredništvo)
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Turistični obisk

KRALJESTVO ZA HOTELSKO SOBO V IZOLI
Zadnji vikend je bil za izolske turistične delavce najlepši v tej sezoni. 
Iz sobote na nedeljo so turistične kapacitete zasedene 90-odstotno, 
kar velja tako za hotele kot za zasebne sobe in kampe. Pravzaprav 
smo zabeležili enak obisk kot lani v tem času, kar seveda 
razveseljuje, saj vemo, da je bila lanska sezona po mnogočem 
izjemno dobra.
Podobno naj bi bilo tudi ta in naslednji vikend, saj imajo-najavljenih 
veliko skupin in individualnih gostov. Med njimi je seveda še vedno 
največ domačih turistov, med tujimi pa prevladujejo Italijani in 
Nemci. Tudi v kampih v zasebnih nastanitvah je dobra polovica 
domačih gostov, v hotelih pa so našteli 624 tujih in 772 domačih 
gostov. Tuji gosti so večinoma Nemci, Avstrijci, precej je Belgijcev,

Nizozemcev in Italijanov.
Še v začetku julija so se obalni hotelirji 
zelo bali za sezono, saj so ponekod imeli 
prodanih skromnih 30 odstotkov svojih 
zmogljivosti. K večji zasedenosti pa je 
gotovo prispevalo zniževanje cen hotelskih 
storitev. Kar seveda veča številke o 
zasedenosti, ne veča pa zaslužka 
turističnih delavcev.
Tržniki izolskih hotelov so te dni sicer na 
turistični delavnici v Koelnu, kjer seveda 
že govorijo o posezoni, medtem pa so 

hoteli in zasebne sobe skorajda v celoti zasedeni. V hotelih Delfin, 
Riviera in Simonov zaliv v sredo niso imeli niti ene proste sobe, zelo 
dobro sta zasedena tudi hotela Belvedere in Marina, kjer pa bi sobo 
morda še našli. V avtokampih je še nekaj prostora zasebni apartmaji 
pa so bili skoraj v celoti zasedeni. Kot je povedal Maksim Vergan iz 
izolskega TlC-a je bilo na dan v Izoli skoraj 3.UUU gostov. »Da bi le 
bilo tako vsaj še do konca avgusta« je še dodal ob koncu pogovora. 
(DM)

ANKARAN PRAZNOVAL V IZOLI
Pripadniki mornariške enote Slovenske vojske 430. mornariškega 
diviziona iz Ankarana so v soboto na carinskem pomolu v Izoli s 
krajšo slovesnostjo obeležili 8. obletnico krsta hitre patruljne ladje 
Ankaran HPL 21, ki so jo popestrili z ogledom za javnost. Hitra 
patruljna ladja Ankaran meri v dolžino 25,4 m, široka je 5,5 m in 
visoka osem metrov. Na njej sta dva protiletalska topova in dva 
puškomitraljeza, so lahko izvedeli vsi, ki so se včeraj popoldne med 
12. in 17. uro podali na njen krov in teh je bilo presenetljivo veliko 
za tako vroč dan.
Povejmo še, da so ob tej priložnosti botri edine slovenske bojne ladje 
Ankaran Vidi Mašera-Borovljev podelili zlato plaketo poveljstva 
Slovenske vojske. Dušan Ivančič, štabni vodnik pa je bil za uspešno 
delo nagrajen z bronasto plaketo. Za dobro sodelovanje z

ministrstvom za obrambo so zlato 
plaketo podelili tudi Upravi RS 
za pomorstvo.
Pa še ocena strokovnjakov. 
Ankaran je dobra ladja in njen 
nakup je bil pametna ter 
racionalna odločitev, zato 
nameravajo najkasneje do leta 
2010 kupiti še eno enako vojaško 
ladjo tipa Superdvora, saj za 
uspešno delovanje potrebuje dve.

BO RIBIŠKA BORZA V IZOLI?
V tujini ribiči lahko svoj ulov prodajajo tudi na t.i. ribjih borzah, ki 
jih pri nas ni. Eden od prihodnjih načrtov obalnih ribičev je zato 
tudi ustanovitev ribje borze, ki bi jo javnosti predstavili tudi kot 
turistično zanimivost z manjšim ribiškim muzejem. Pri tem pa 
pričakujejo pomoč obalnih občin. Prva, ki se je na njihov predlog 
odzvala s konkretnim predlogom, je izolska občina, ki je ribičem 
pripravljena odstopiti dve tretjini stavbe, v kateri sta trenutno policija 
in carina, so po sestanku z izolsko županjo Bredo Pečan povedali na 
kmetijskem ministrstvu. Pri preureditvi objekta, ki mora zadostovati 
higienskim in tehničnim zahtevam veterinarskih predpisov, pa naj bi 
sodelovalo tudi samo ministrstvo.

O RIBIŠKI PISARNI
V prejšnji številki smo zaradi nevednosti zapisali, da Ribiška pisarna 
deluje s sklopu izolske ribiške zadruge. Predsednik zadruge, je 
povedal, da s pisarno sicer sodelujejo, vendar ni organizacijsko 
povezana z njimi, saj jo je ustanovila občina Izola v sklopu 
dejavnosti pri projektu Intereg.

MUZE) BOGATEJŠI ZA PRAG IN TRAČNICO
Muzej vlakov v ulici Alme Vivoda 3, 
poimenovan Parenzana, je od včeraj 
bogatejši za nov eksponat, ki še bližje 
predstavi podobo nekdanjega 
ozkotirnega vlaka, ki je vozil na progi 
Trst - Poreč.
Dva Izolana, Rino Grego in Aldo 
Poropat sta namreč muzeju prispevala 
vsak po en del nekdanje železniške 
proge. Rino je imel na dvorišču hiše 
v Prešernovi ulici tirnico, Aldo pa je 
menda podedoval enega od pragov, ki 
vinski kleti kot podlago za sode.
Beseda je dala besedo in Srečku Gombaču sta omenila, da imata v 
lasti ta dva dela proge, zato so se hitro dogovorili in v sredo so prag

in tirnico že postavili v muzej, tako da 
sta na ogled obiskovalcem.
To je seveda tudi povabilo vsem 
ostalim, ki morda imate doma ali veste 
kje je kakšen zanimiv del železniške 
proge, da ga morda odstopite muzeju, 
saj bo tam najbolje predstavljen 
javnosti.

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju c

www.izolanka.com

ga je njegov oče uporabljal v

Izola - Sončno nabrežje 4, tel. 05/ 640 39 35

Menjalnica
ODPRTO VSAK DAN od 8.00-19.00 

SOBOTA od 8.00-12.00

BREZPLAČNA
TELEFONSKA

ŠTEVILKA 080 18 33
OBALA V MALEM ^

nepremičnine
immobili

NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL 
IMAMO LICENCO IN 12 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI

Izola - Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 640 11 11
www.sifra-nepremicnine>sp.si
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Livade 2

KAR JE ZA SOSEDE HRUP JE ZA GRADBINCE TIŠINA
Pred dobrini mesecem je podjetje TPC Livade začelo z drugo 
fazo gradnje na območju Livad v Izoli, kjer naj bi v letu 2006 
odprli največji vodni park na Obali. Zgodovina tega nesrečnega 
območja (deležno je bilo celo razsodbe ustavnega sodišča) je
Izolanom bolj ali manj znana, zdaj pa tam gradijo več 
stanovanjskih in poslovnih enot, po pridobitvi gradbenega 
dovoljenja za bazenski kompleks pa naj bi še pred koncem tega 
leta začeli graditi vodni del.
Kdaj bodo začeli graditi tudi hotel z zdraviliščem ni še gotovo, kaže 
pa, da je termalna voda, ki so jo odkrili v globini 500 metrov, tudi 
zdravilna. V njej naj bi bilo precej natrija, kalcija, klora in 
sulfidov, kar naj bi bilo primemo pri zdravljenju ali blažitvi
revmatskih obolenj, hemije, zunaj sklepnega revmatizma, poškodb, 
povišanega krvnega tlaka, kožnih in ginekoloških obolenj ter živčnih 
bolezni. Prav zato so se lastniki TPC Livade odločili za spremembo 
projekta in bodo vanj po novem vključili tudi zdraviliški del. Seveda 
smo takšnih napovedi investitorjev s tega konca že vajeni, zato 
prihodnost pustimo malo ob strani in se lotimo raje sedanjosti, ki je 
manj atraktivna in prijazna do okolice.

SOSEDJE SO NAVELIČANI HRUPA
Livade 2 pač niso rojene pod srečno zvezdo. Pravzaprav so 
vseskozi predmet različnih ugovorov, pritožb in razprav, vseeno 
pa južno od Prešernove ceste počasi a zanesljivo beton 
nadomešča nekdanje vrtove sosednjih najemnikov.
Prav iz soseščine je te dni prišlo največ pripomb na rovaš
gradbincev, ki so se nadaljevanja gradnje lotili prav sredi glavne 
turistične sezone, bagri in kopači pa so vsako jutro navsezgodaj
pozdravljali turiste, ki sojih gostili bližnji sobodajalci.
Na pripombe so izvajalci del odgovorili, da so poskrbeli za ustrezno 
zvočno zaščito, vendar je ta trditev iz trte izvita v kar so se lahko 
prepričali mimoidoči, saj je bilo še pred kratkim močne udarce slišati 
do Simonovega zaliva. Naš sodelavec Anton Horvat pa je dodal, da 
je trditev, da je gradbišče skladno z določili iz gradbenega 
dovoljenja opremljeno s protizvočnimi ograjami in da dela ne 
bodo preveč moteča za okoliške prebivalce, v celoti neresnična 
Del gradbišča je ograjen z navadno gradbiščno ograjo iz standardnih 
pločevinastih elementov, pretežni del pa je ograjen le s plastično 
mrežo.

'Okoličani smo že občutili, kakšen odnos imata do nas investitor 
in izvajalec« je za medije povedal Anton Horvat, s podobnimi 
izjavami pa so se mu pridružili še številni drugi sosedje, ki so v 
glavnem tudi registrirani zasebni sobodajalci. »Globinska miniranja 
izpred treh let, ki so jih opravljali tudi v turistični sezoni, so bila 
skrajno moteča in so povzročila poškodbe na mnogih objektih, 
posebej moteče pa je bilo mletje izkopanega kamnitega materiala 
z drobilnikom, ki je trajalo več mesecev. Takrat ni bilo nobene 
protiprašne oziroma protihrupne zaščite«
Leopold Gorjup pa je za dnevnik Večer izjavil: "Drži, da je v 
gradbenem dovoljenju zapisano, da moramo poskrbeti za aktivno 
protihrupno zaščito. A če hrupa ni, tudi zaščita ni potrebna! 
Minimalne izkope smo opravili v nekaj dneh. Na gradbišču zdaj ni 
več čezmernega hrupa, zato tudi protihrupna zaščita ni potrebna. 
Če kdo meni, da je hrup prevelik, naj prinese rezultate meritev."

V neposredni bližini trgovskega kompleksa Spar pa že gradijo 39 
enosobnih, dvoinpolsobnih in trisobnih stanovanj, restavracijo z 80 
sedeži, slaščičarno in 15 trgovskih ter poslovnih lokalov. Vsaka 
stanovanjska enota bo imela serijsko vgrajeno klimatsko napravo, v 
višja nadstropja bo vozilo dvigalo, vsak kupec pa bo poleg 
stanovanja s teraso kupil tudi garažno mesto. Povprečna cena za 
kvadratni meter stanovanjske površine je med 1500 in 1600 evri, 
poslovni prostori pa so za sto evrov dražji. (MF)

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
ŽUPAN-IL SINDACO

OBVESTILO
Županja obvešča občane starejše od 65 let in invalidne 
osebe ne glede na njihovo starost, da imajo od 1. avgusta 
2004 zagotovljen brezplačen avtobusni prevoz na območju 
občine Izola. Vozovnice so vsem upravičencem na voljo v 
vložišču Občine Izola v Izoli, Postojnska ulica 3, vsak 
delavnik od 8. do 12. ure.

Upravičenci lahko prevzamejo vozovnice, če predložijo:
1. osebe starejše od 65 let - veljaven osebni dokument in
2. osebe starejše od 65 let -zadnji odrezek prejete pokojnine,
3. invalidne osebe, ki somlajše od 65 let -odločbo o 

priznanju statusa invalidne osebe.

Posamezni upravičenec s stalnim prebivališčem v občini Izola 
lahko prevzame mesečno največ 10 vozovnic za brezplačne 
avtobusne prevoze na območju občine Izola.

AVVISO
II sindaco informa tutti i cittadini di eta’ superiore ai 65 
anni, ed i cittadini disabili indipendentemente dalla loro 
eta’, che a decorrere dal 1° agosto 2004 e’ garantito loro 
nel territorio del Comune di Isola il trasporto gratuito 
con gli autobus di linea. Gli aventi diritto possono ritirare i 
biglietti per Fautobus alTUfficio protocollo del Comune di Isola, Via 
Postumia n. 3, nei giomi feriali tra le ore 8.00 e le 12.00.

I biglietti si ritirano dietro esibizione dei seguenti documenti:
1. cittadini di eta’ superiore ai 65 anni - documento di 

identita’ valido, e
2. cittadini di eta’ superiore ai 65 anni - la piu’ recente 

ricevuta della pensione,
3. cittadini disabili di eta’ inferiore ai 65 anni - atto 

comprovante il riconoscimento dello status di invalidita’.

II singolo avente diritto residente nel Comune di Isola puo’ 
ritirare mensilmente fino a 10 biglietti per il trasporto gratuito 
con gli autobus di linea nel territorio del Comune di Isola.

Štev. - Prot. n.: 414-01-92/2004 
Datum - Data: 01.08.2004

Županja - Il Sindaco 
Breda PEČAN



O parkiranju in o "tujcih"

IZOLA - MESTO Z NASMEHOM ALI S POSMEHOM?
Nekje sem prebrala, da je Izola mesto z nasmehom. Lahko je res, 
lahko pa je tudi mesto s posmehom, kakor ga pač kdo doživlja. 
In "tujerodci", furešti, pač kdaj občutimo tudi rahlo odklonilen 
odnos domačinov, pa čeprav imajo le-ti morda manj primorskih 
korenin. Žal imamo nedomačini res včasih občutek, naj bi poslali 
na Obalo samo denar in ostali doma. Kajti nesporno je, da bi 
vsako turistično mesto - tako se namreč Izola deklarira - brez 
turistov le životarilo.

Za nakup nepremičnine v Izoli smo se odločili pred slabimi tremi 
leti. Nekaj malega, smo rekli, toliko da se bomo imeli v penziji kam 
premakniti. In na slovenskem morju naj bo, saj s Hrvati še nekaj 
časa ne bo dobro češenj zobati, pri odločitvi za slovensko morje pa 
so odločale tudi naše primorske korenine. Naj spomnim, da je po 
Sloveniji razseljenih veliko Primorcev, ki jih je z doma pognal 
fašizem, tako da je odločitev za nakup nepremičnine velikokrat tudi 
sentimentalno obarvana, nekakšna vrnitev domov. Pa tudi če se odloči 
za nakup kdo samo zato, da investira svoj denarni višek - in takšnih 
je v naši državi vse več - prispeva s tem nekaj tudi kraju, ki si ga 
je izbral, plačuje dajatve, obnovi ruševino, tako da dobiva mesto 
lepšo podobo, in je tudi dober potrošnik.
Ob odločitvi "makrolokacije" slovenska obala, se je bilo treba odločiti 
še za "mikrolokacijo". Piran, Koper, Ankaran, Strunjan, Izola? 
Odločitev je padla za Izolo, za prijazno mesto z veliko zelenja. Takoj 
smo se vrasli, jo sprejeli za svoj drugi dom, jo vzljubili. Pa ona nas?

Ko nas je županja 
imenuje nas prijatelje Izole 
- novembra povabila na 
srečanje v Simonov zaliv, 
je bilo to dejanje vredno 
vse pohvale. Nasploh bi si 
županjo, kakršna je izolska, 
želelo marsikatero
slovensko mesto. Na 
srečanju prijateljev Izole 
nas je prijazno nagovorila 
in poslušala predloge, med 
katerimi je bilo po moji 
sodbi premalo konkretnih, a 
za začetek je to dovolj.

V vročih dneh 
imejte vedno pri roki 

nekaj hladnega!
Pri pikih insektov, opeklinah, zvinih, 

oteklinah, udarcih ipd. pomaga takojšnje 
hlajenje: hladilni geli in hladilni sprej.

Hladilni obkladek za enkratno uporabo: idealen za potovanje ali 
za plažo. Samo udarite po njem in takoj postane hladen.

Ni potrebno predhodno hlajenje.
Pripravljen za takojšnjo uporabo kadarkoli in kjerkoli. 

Poceni in za vsakogar. Tudi za šport ali pa kar za hladilne torbe.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Pred kratkim smo 
preživeli v Izoli 
mesec dni. Lep
mesec, vsak dan
posebej. Morje nas 
niti toliko ne
zanima, a to je naša 
stvar. Parkiranje je 
delno urejeno.
Delno, saj tako 
majhno mesto ne 
more pogoltniti niti 
svojega prometa, kaj 
šele avtomobilskega 

navala v turistični sezoni. Zdi se mi, da je z dovolilnicami parkiranje 
še znosno, a da komunalni inšpektorji, ki pridno krožijo, nekaterih 
stvari ne vidijo ali jih nočejo videti. Da pri domačinih tudi zatisnejo 
eno oko, če je treba, pri "tujcih", ki se kot lastniki nepremičnin od 
domačinov razlikujejo samo po registrskih tablicah, pa ni pardona.
Naj podkrepim z dokazi. Naš avto je bil parkiran na parkirišču pri 
cerkvi, pravilno z dovolilnico, ki pa se je po parkiranju žal odlepila in 
zdrsnila v avtomobili na tla. Ob 18.15 je komunalni inšpektor, le nekaj 
minut, preden smo prišli ponovno do avta, zataknil obvestilo o 
prekršku. Takoj smo se napotili na sedež komunale, da bi pojasnili 
zadevo z dovolilnico, a ni bilo tam nikogar več, zato smo to storili 
naslednje jutro že ob 8. uri. Za "mesto z nasmehom" bi se tako 
nesmiselna zadeva rešila takoj, za "mesto s posmehom" pa ne. Uradna 
oseba je obvestilo o prekršku sicer vzela z obljubo, da bodo zadevo 
preučili, a so po 14-dnevnem preučevanju sklenili, da je kazen treba 
plačati Naj se ve, kdo odloča!

KAJ PA VARNOST PREBIVALCEV
O ko bi bili povsod tako dosledni, če ne bi nikjer poznali pardona. 
Tako pa lahko "domačini" parkirajo tudi tam, kjer ni dovoljeno, še 
več: tudi tam, kjer naravnost ogrožajo tudi življenja. Križišče 
Gregorčičeve in Trinkove, mislim, da je pred številko Gregorčičeva 
55, je vedno zaparkirano, tako da iz Gregorčičeve vstop navzdol v 
Trinkovo z avtomobilom ni mogoč. Nikoli! Pa tam niti slučajno ni 
dovoljeno parkiranje. Ker v Trinkovo tudi iz smeri Mandrača ni 
mogoč vstop z avtomobilom, sostanovalci tega dela ulice tako rekoč 
ujeti v past To ne pomeni le, da ne morejo pripeljati do hiše nobene 
prtljage ali težkega tovora (hladilnik smo nosili iz Mandrača, prtljago 
pa tako ali tako vedno tovorimo), ampak ne morejo do njih niti 
rešilni avtomobil niti gasilci. In če se kaj zgodi, če bo zaradi tega 
kdo umrl? Po mojem mnenju si bo lahko krivdo pripisala kar 
komunalna inšpekcija. Huda, a umestna obtožba, o kateri bi moral 
nekdo razmišljati, dokler še ni prepozno. Prav tako je neverjetno, da 
nobenega inšpektorja ne motijo ovire na cesti pred Trinkovo 6. Več 
kot polovico te že tako ozke ulice zasedajo deske, velik kamen 
oziroma skala, veliko cvetlično korito, iz stene pa visijo kovinska 
vrata električne omarice... In? Nič, pristojnih za našo varnost in 
nenazadnje za urejen videz mesta to očitno ne moti, če kdo v temi 
pade, pa je to njegova stvar. Nasmeh mesta ostaja.
ZAKAJ Ml IN ONI ?
Ko sem uporabila taksi Sonce, ki je najboljša pogruntavščina cele 
Obale, je pred nami vozila Ljubljančanka. Malo prepočasi, res je, a 
komentar potnice v taksiju, domačinke, je bil zelo tipičen: "Oni 
mislijo, da je obala njihova." Srbel me je jezik, pa ne bi imelo 
smisla sprožati debate, kdo so to "oni". Tisti, ki prinašajo tudi denar, 
ne le gneče? Kakšen je nasmeh "mesta z nasmehom"?
Ali pa primer iz Gregorčičeve v zgodnjih jutranjih urah. Gospod, ki 
ni mogel do hiše zaradi zaparkiranega vstopa v Trinkovo ulico, je 
parkiral v Gregorčičevi in nekajkrat tovoril prtljago v avto dalje, kot 
bi bilo treba. Lahko bi namreč parkiral vsaj bliže križišča, če že ne 
v Trinkovi, če ne bi tudi Gregorčičeve pred križiščem zaparkiral 
mladenič z dostavno Škodo, ki ji je manjkalo desno krilo zadnjih 
vrat. Gospod ga je prosil, ali bi hotel parkirati nekaj metrov dalje, 
toliko da bi znosil prtljago v avto, mladenič iz mesta z nasmehom 
pa je s posmehom mimo rekel: "Pa vi tam parkirajte!" In odšel v 
hišo... Zelo veliko imamo tudi pozitivnih izkušenj, a o teh drugič.
Lep pozdrav vsem Izolanom z nasmehom.

______Prijatelji Izole (naslov v uredništvu)
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Gradnja hitre ceste

CESTA BO RAZDELILA DOLINO IN LJUDI
TRASO HITRO CESTE 
NA OBROBJE DOLINE PIVOL !

■f
'!->s

Podpisani - vsi stanujoči in lastniki zemljišč v naselju Polje oziroma 
dolini Pivol, želimo izraziti naše nesoglasje s potekom dogodkov pri 
načrtovanju hitre ceste Koper - Izola na odseku Polje. Podpisani se 
distanciramo od zahtev in argumentov »Odbora za zaščito doline 
Pivol« in civilne iniciative »Gibanje za Izolo«, ki nas- mimogrede, 
kot prebivalce tega dela Izole, niso niti enkrat povabili k 
sodelovanju ali vprašali za mnenje.
Sami se zavzemamo za potek hitre ceste (varianta BI) na 
odseku Koper - Izola, kot je bilo predstavljeno ob razgrnitvi 
predloga lokacijskega načrta, ki je potekal v času od 26. 09. 
do 26. 10. 2003 in na javni obravnavi dne 07. 10. 2003 v 
Izoli. Po tej predlagani inačici trasa hitre ceste poteka po 
izhodu iz predora na izolski strani po terasasto oblikovanem 
obrobju doline Pivol oziroma ob vznožju griča do navezave 
na obstoječo štiripasovno cesto. Naj omenimo, da se je ta v 
trasa izkazala za najustreznejšo rešitev in da so bile vse 
različice temeljito pretehtane in strokovno utemeljene ter 
usklajevane z lokalno skupnostjo in pristojnimi ministrstvi.
Nikakor se ne strinjamo z raznimi, mimo vseh zakonskih 
rokov prispelimi predlogi, ki bi sedaj želeli traso spraviti 
nižje, v samo dolino. Cesta, postavljena v dolino, bliže

TRASO HITRE CESTE 
? Z OBROBJA DOLINE 
PIVOL!

Vv
morju in mestu, bi imela nedvomno bistveno večje 
dolgoročne negativne učinke na okolico, kot predlagana 
različica. Po našem mnenju je potrebno spraviti hitro cesto 
čim dlje od morja - ob vznožje griča in tako sproščeno j 
površino nameniti potrebam mesta in prebivalcem. V mislih') 
imamo predvsem zelene, rekreativne, športne ipd. površine,| 
kar predlagana različica B1 v celoti omogoča. ji)
Na javni obravnavi spodaj podpisani nismo podali nobenih 
pripomb ne predlogov, ker se enostavno strinjamo s 
predlagano traso. Malce hecno je, da se peščica 
posameznikov in strokovnjakov »zbudi« nekaj let po pripravi 
predlagane različice in bi želela naenkrat vse vrniti v začetno 
fazo. » ^
Podpisani pozivamo pristojne državne in občinske orgatjtč naj

2

spoštujejo zakonsko določene roke in le tiste pripombe, .ki so 
bile podane na pravno legitimen in pravočasen način. Na vsak 
način pa pričakujemo, da bodo upoštevana naša stališča ter, 
da se nas upošteva pri morebitnih nadaljnjih aktivnostih v 
zvezi z, določanjem trase,

Krajani naselja Polje
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Vprašanja glede poteka hitre ceste Koper-Izola na območju 
Pivola s prošnjo za sprejem pri ministru 

Verjetno so vas strokovne službe že obvestile, da prebivalci 
doline potoka Pivol (Viližan) pri Izoli odločno nasprotujemo 

načrtovani gradnji obalne ceste po do sedaj predstavljeni 
predvideni trasi, s katero HC praktično uničila to dragoceno 

dolino. Kljub temu da so vse pristojne službe Ministrstva za 
kmetijstvo za to traso dale negativno mnenje, postopki za potrditev 

sporne lokacije tečejo nemoteno dalje.
Prizadeti občani se čutimo izigrane, saj je bila sporna trasa sprejeta 
brez prave javne obravnave, na javno zastavljena vprašanja še po 
sedmih mesecih nismo dobili odgovorov, odgovorne službe, tako 
državne kot občinske, pa se izmikajo in vodijo naprej sporne 
predlokacijske postopke. Preden se bomo morali odločiti za neljube 
ukrepe za zaščito našega okolja pred trajnim uničenjem, vas prosimo 
za nujen sestanek.
Da bi se pred sestankom bolje seznanili z našimi stališči, k temu 
dopisu prilagamo naše argumente proti izbrani različici poteka HC. 
Hkrati. Vas prosimo, da do sestanka vaše strokovne službe končno 
pripravijo odgovore na vprašanja z javne predstavitve predlaganega 
poteka trase HC in na naslednja vprašanja ( ki so sicer že bila 

.'/postavljena predstavnicama Ministrstva za okolje in prostor in 
;v$ylmistrstvu za promet januarja tega leta na tiskovni konferenci na 
; kmetiji Božič).

1. Ali je bila, oziroma zakaj ni bila izdelana primerjava različic 
poteka HC z izhodom tunela pri Rudi in z izhodom tunela pri 
kmetiji Božič ria enakovrednih strokovnih podlagah (idejni projekt v 

merilu 1:1000)?
/2. Če primerljivi podatki morda obstajajo, kakšni sta oceni 

stroškov za posamezni različici in kakšne so ocene 
predvidenih stroškov za posamezna področja (okolje, 

^ kmetijstvo, stanovanjske stavbe, gradnja predora, gradnje 
traseizven predora ipd.) pri obeh različicah.

A. jKakšni so razlogi ali konkretni argumenti ministrstva za 
pfociiet, za okolje in prostor proti premaknitvi izhoda tunela 

iV na Rudo oziroma, zakaj ministrstvo podpira prometno slabšo, 
investicijsko dražjo in za prebivalce, okolje in kmetijstvo 

katastrofalno slabo različico poteka HC mimo zaščitene 
kmetije Božič.

Odbor za zaščito doline Pivol-Viližan in gibanje za Izolo

Dne 27. 7. 2004 je bila civilna iniciativa, gibanje za Izolo 
povabljena na ministrstvo za okolje prostor in energijo v 
Ljubljani. Sestanka so se udeležili tudi predstavniki ministrstva 
za promet, DARSA, in DDC. Po tem sestanku civilna iniciativa in 
odbor za zaščito doline Pivol podaja naslednjo izjavo.

1. Odloka Odbora Državnega zbora za infrastrukturo in okolje z
dne 18. 4. 2000, ki zahteva, da se pri izboru lokacije upošteva tudi 
varianta B5, pri optimizaciji niso upoštevali.
2. Niso upoštevali pogojev Ministrstva za kmetijstvo, iz katerih je 
jasno razvidno, da ne smejo posegati na kmetijske površine in da 
mora biti priključek na obstoječo hitro cesto tam, kjer je sedaj - se 
pravi pri Rudi.
3. Prizadete stranke (razen občin) do danes (30.7.04) še vedno niso 
dobile odgovorov na javno zastavljena vprašanja z obravnave ob 
javni razgrnitvi lokacijskega načrta oktobra lani. Prav tako odgovori 
še vedno niso objavljeni na spletnih straneh.
4. V lokacijskem načrtu niso upoštevali namakalnega sistema. 
Izgovor, da občina ni dala zahteve ne zdrži saj občina ni lastnik 
ampak Ministrstvo za kmetijstvo (90%) in kmetje (10%). To, da so 
obveznosti okoli namakalnega sistema navedene v poročilu o okoljskih 
vplivih ne more biti nadomestilo za vključitev v lokacijski načrt.
5.0bčina Izola z nobenim dokumentom ni uradno sprejela variante BI.
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Vladimir Drobnjak 
Za civilno iniciativo in odbora za zaščito doline Pivol



Analize vode v naravnih kopališčih

BELE SKALE NEPRIMERNE ZA KOPANIE ?
Neurejena naravna kopališča so območja naravnih kopalnih voda 
brez upravljavca, na katerih kopanje ni prepovedano. Za 
spremljanje njihove kakovosti je pristojna republiška agencija za 
okolje (AO), ki mora po lani sprejeti uredbi kakovost vode izmeriti 
14 dni pred kopalno sezono in nato redno na 14 dni. Kot so 
pokazali rezultati analiz, opravljenih do 15. julija na vseh območjih 
kopalnih voda, razen na Bohinjskem jezeru, Soči, Nadiži in Idrijci, 
so analizirane vode za kopanje primerne, neprimerna je le voda pri 
Belih skalah med kopališčem San Simon in kopališčem v Strunjanu.
Na urejenih bazenskih in naravnih kopališčih morajo za spremljanje 
kakovosti vode poskrbeti upravljavci sami, enkrat na leto pa inšpekcijski 
nadzor opravijo tudi zdravstveni inšpektorji. Vzorce vzamejo le na 
urejenih kopališčih, na drugih pa analize po lastni želji izvajajo občine, 
vendar jih k temu ne zavezuje noben predpis.
Divja kopališča z rednim nadzorom kakovosti vode na morju pa so od 
letos dalje: Debeli rtič od kopališča MNZ do kopališča RK Slovenije, 
od kopališča Žusterna do kopališča AC Jadranka, od izliva 
hudournika Rikorovo do kopališča San Simon, od kopališča San 
Simon do kopališča v Strunjanu, od kopališča Salinera do kopališča 
Pacug, od kopališča Fiesa do kopališča Piran.
Kot rečeno so strokovnjaki v juliju kot edino neprimerno za kopanje 
ocenili prav vodo na območju Belih skal, prav tam, kjer Izolani 
prisegamo, daje najbolj čista v izolski občini. Očitno nas videz vara.

VINOGRADNIKI IN OLJKARJI OGROŽAjO ČEBELARJE
Do pomora čebel je prišlo zaradi nepravilne uporabe škropiv. Rezultati 
analiz vzorcev odmrlih čebel, ki so jih veterinarski inšpektorji v začetku 
minulega tedna odvzeli na prizoriščih nedavnega množičnega pogina 
čebel v Slovenski Istri in okolici Bleda so pokazali, da je do pomora 
skupno prek 400 čebeljih družin prišlo zaradi uporabe fitofarmacevtskih 
sredstev pri škropljenju vinske trte, krompirja in oljk.
Po ugotovitvah kmetijskega ministrstva oziroma veterinarske stroke so 
bila fitofarmacevtska sredstva v enem primeru na Primorskem in v dveh 
primerih na Gorenjskem uporabljena v nasprotju s pravilnikom o 
dolžnostih uporabnikov fitofarmacevtskih sredstev.
Do množičnega umiranja čebel na območju Izole in Bleda je prišlo 17. 
julija. Pristojne inšpekcijske službe so nato v naslednjih treh dneh 
odvzele vzorce čebel, cvetnega prahu, medu, podrasti in trave. NVI je 
vzorce poslal v analizo v italijanski laboratorij Chelab in na Zavod za 
zdravstveno varstvo Maribor. Laboratorijske preiskave so v vzorcih 
pokazale na sledi dimetoata, ometoata, diazinona, alfacipermetrina in 
piridafentiona. To je potrdilo, da so bila v širši okolici čebelnjakov 
uporabljena našteta sredstva, njihovi uporabniki pa pred škropljenjem 
razen v enem primeru niso obvestili čebelarjev.

ČEBELARSKI PROTEST PRED VLADNO PALAČO
Predsednik Obalnega Čebelarskega društva Rajko Kalister je novinarje 
po elektronski pošti tako-le seznanil s potekom pogovorov na kmatijskem 
ministrstvu.
Naš delovni sestanek je vodil minister Pogačnik, po njegovem uvodnem 
delu pa so spregovorili posamezni sekretarji. Pomor čebel v slovenski 
Istri je imel za posledico, da so 
privreli na dan problemi slovenskih 
čebelarjev. Problemi, ki so takšnega 
značaja, da pripravljamo 15. 
septembra protest pred vladno 
palačo. Kot primarna zadeva 
pogovorov naj bi bilo regresiranje 
čebelarstva po panju, tako kot je to 
naprimer po ovci, kozi, konju.

Silvo Marušič s.p.
Zaprta ulica 3,Izola, obrtna cona Livade 

tel:05 641 58 15, gsm: 040 835 229
Vse vrste stekel,peskani vzorci,vetrine,akvariji, vitraži,poslikava, 

graviranje,samolepni napisi, okvirji-obstoječi ali po naročilu,restavriranje,...

Bele skale so priljubljeno kopališče kolonov, ki se želijo umakniti gneči na urejenih 
kopališčih. Po njihovem mnenju je tam voda, zaradi malega števila kopalcev in 
peščenega proda, najbolj čista, zato se za rezultate analiz v glavnem ne zmenijo.

O ŠKROPLJENJU OBVEŠČEN EN SAM ČEBELAR
Čebelarji na Primorskem niso bili informirani, da se bo škropilo! To, 
da je bil informiran eden, ni zadovoljivo, niti sprejemljivo. Trditev o 
informiranju o škropljenju v vinogradu Vina Koper je imela za epilog, 
da je bilo na sestanku poudarjeno, da je bil informiran zgolj en čebelar, 
g. Radoslav Konstantin iz Sečovelj, ki pa ni kompetentna niti kontaktna 
oseba, a s katero se je Vina Koper zadovoljil. Obalni čebelarji smo 
dosegljivi na telefonski številki, .ki je objavljena v telefonskem imeniku, 
imamo e-mail, Čebelarsko zvezo Slovenije, kjer so redno zaposleni in 
obveščajo svoje člane o vseh pomembnih zadevah in končno imamo 
razna sredstva javnega obveščanja.
Na Primorskem se veselo škropi dalje. Pašne čebele se ne vračajo. 
Dejstvo je, da kljub veljavni zakonodaji, po kateri bi morali tisti, ki 
uporabljajo pesticide, obvestiti čebelarje 48 ur prej, tega ne naredijo! 
Zastavlja pa se vprašanje, kaj naj čebelarji storijo, saj ne moremo 
zapreti čebel sredi belega dne. Škropitev bi morala biti torej zvečer, 
ponoči ali eventualno zgodaj zjutraj, da bi jih zaprli le za kakšno uro, 
ali pa bi čebele morali fizično odstraniti... Uporaba določenih sredstev 
je nesprejemljiva, kontrole nad uporabo ni, ukrepa in kaznuje se ne!
Kmetje bi morali upoštevati navodila, ki jih proizvajalci napišejo, 
poslušati bi morali kmetijsko službo ne pa početi nekaj na pamet. 
Strupa-pesticida oziroma škropiva, kakor pač kdo razume, je bilo 
300-400 krat preveč, ime pa mu je pri mrtvicah pašnih čebel g. Palčiča 
in g.Radoslava v enem primeru Basodin, v drugem pa Perfekcion!

BO PRIMORSKA BREZ ČEBELARJEV?
Ob mojih argumentih in zastavljenem vprašanju smiselnosti čebelarjenja 
na Primorskem, kjer le-to z ekonomskega stališča sigurno ni več 
upravičeno je minister odgovoril: »Zavedati se bomo na žalost morali, da 
vsepovsod ne bo moč čebelariti« Čebelarji v slovenski Istri se tega 
zavedamo. Tako pač je. Čebelar z licenco, velečebelar g. Kozlovič in vsi, 
ki imamo možnost, smo čebele še pred škropljenjem vinogradov in 
oljčnih nasadov odpeljali. Kaj pa ostali? Kdo daje pravico 
posameznikom, da kontaminirajo posamezna področja do te mere, da na 
njih ni več možno čebelariti? Da omejujejo življenski prostor lastovki in 
drugim indikatorjem čistega okolja.
Pašne čebele umrejo ob zastrupitvi, preden se vrnejo v panje. Med je 
neoporečen. Vprašanje je ali, oziroma koliko strupa ostaja v olju, vinu, 
sokovih, zelenjavi, sadju. Zakaj ni vrabcev, lastovk... katere substance so 
karcogene...

KAj JE MORILO ČEBELE NA PRIMORSKEM?
Strinjam se, da odgovorni še niso naredili, niti povedali vsega. Da bodo, 
ne dvomim. Povedali so, da je bil v enem primeru FFS uporabljen v 
nasprotju 6. člena Pravilnika o dolžnosti uporabnikov fitofarmacevtskih 
sredstev UL št. 62/2003. Proti kršitelju bodo ukrepali v skladu z 
Zakonom o fitofannacevtskih sredstvih. Ugotovili so tudi, da je 
piridafcntion v Sloveniji neregistriran že od 25. julija 2003. Nadzor in 
kontrola bo poostrena. Vemo torej kaj moramo iskati.
Nekaj lastnikov oljčnih nasadov me je že poklicalo. Pričakujem poziv 
vinogradnikov, ki morajo prevzeti nase svoj del odgovornosti.

PA ŠE TO
Čebelarji me obveščajo, da je izjava direktorja Vina Koper, ki je bila 
objavljena v Primorskih novicah, naravnost smešna. Kot pravi, naj bi 
škropili le v spornem vinogradu in tam naj bi pokosili travo. Dejansko je 
še danes tam trava ožgana, ne pa pokošena, mi zatrjujejo sogovorniki. V 
koprskih vinogradih Škocjan, Šantoma, je vsak drugi dan slišati traktorje 
in to prek celega dne.
___________ Rajko Kalister, predsednik Obalnega čebelarskega društva Koper
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Nogomet
ZDAJ GRE V DRUGI LIGI ZARES!
V nedeljo ob 17. url bo za Izolsko 
enajsterico na domačem stadionu 
prva preizkušnja v novem 
nogometnem prvenstvu. V goste Urn 
prihaja Aluminij Iz Kidričevega. Ekipa, 
ki |e lani osvolila peto mesto, že 
neka! let velia za solidnega in 
stabilnega drugoligaša in 
tradicionalno težkega nasprotnika 
Izole.
Neglede na to bodo Pribčevi 
varovanci že prvo tekmo šli v boj za 
tri točke in ugoden izid bi bil 
vsekakor dobra vzpodbuda za precej 
pomlajeno ekipo. Žal ta ne bo 
kompletna, saj je nekaj igralcev 
poškodovanih in je njihov nastop še 
pod vprašajem.
Sicer pa so zdaj že znane vse 
spremembe v ekipi, iz katere so Odšli:
B. Bučar, I. Zupančič, D. Čavar, M.
Dobrin, A. Appolonlo, N. Mallkovič, 0. 
Bošnlakovič, M. Ulemek, [.Čauševič, D.
Vučkovič, D. Klariča in B.Valenčič.
Tako ima Pribac od garniture, ki je 
igrala v prejšnjem prvenstvu, na voljo
vratarje M. Paala, M. Kalčiča in A.
Rupnika ter igralce A. Ružniča, A.
Franetiča, N. Hanza, A. Nadala, P.
Maletiča, D. Božiča, A. Rastoderla, B.
BOŽiČa in M. BatiStO, v prihodnje pa 
bodo modrobeli dres oblekli še Saša 
Šestič, Brega Pahor (oba iz Dekanovi,
Simon Sirotič (Piran), Dragan Meš (Korte), Elvis 
Hasanaglč, Jasmin Hasič, Pavle Begič in Jasmin 
Šabanovičtvsl Izolal Dvojna registracija igralcev 
M. Šabiča, B. Popelka In L Škrbino s koprskim
prvoligašem omogoča, da bo trojka skladno z 
možnostmi zaigrala tudi za izolsko ekipo.
Sicer pa bo poleg nogometašev naslednjih 
osemnajst nedelj zdoma tudi ekipa, ki spremlja 
naše fante: trener Darilo PribaC, njegova desna 
roka PetOr C6k (ki je to vlogo sprejel v začetku 
zadnjega spomladanskega dela prvenstva in jo 
zelo dobro opravlja), lože Rupnik (ki odlično 
poskrbi za poškodbe fantov, tako da so lahko 
njihove mame in dekleta brez skrbi) ter GianI 
Vižintin (ki skrbi za opremo in kup drugih 
stvari). Srečno Izola Argeta! (bv)

Povejmo še, kdo so igralci na fotografiji na 
zadnji strani:
STOJIJO (z leve): Miha Kalčič, Peter Cek, 
Nenad Hanz, Jasmin Hasič, Boštjan Pahor, 
Elvis Hasanagič, Andrej Franetič, Damjan 
Božič, Pavle Begič, Anže Rupnik, Amir Ružnič, 
Darijo Pribac.
ČEPIJO (z leve): Jože Rupnik, Dragan Meš, 
Aljko Rastoder, Matej Batista, Boštjan Pepelko, 
Simon Sirotič, Saša Šestič, Pero Maletič.
Manjkajo: Alen Nadal, Boštjan Božič, Matej 
Paal, Jasmin Šabanovič.

Sicer pa so izolski nogometaši »prvo resno 
tekmo« odigrali že včeraj, ko so se na pokalni 
tekmi v Vipožah pomerili z ekipo Brd.
Povejmo še, da so se prejšnjo nedeljo v 
pripravah na začetek sezone Izolani na 
domačem igrišču v prijateljski tekmi pomerili s 
Kortami. Ker je bilo to srečanje med prijatelji 
je, da se nebi postrani gledali, vsak dal po dva 
gola, tako da na koncu ni bilo zmagovalca.
Pri Izoli je svoje strelske sposobnosti dvakrat
ukazal ŠGStiČ, za Korte pa sta zadela TOUCiC iU
egič.

KAPUČINO
spojit

T

mWi
mgL, zs&k.

RAZPORED JESENSKEGA DELA 2. SNL

1. krog: 8.08.2004 ob 17.00: Izola Argeta - Aluminij
2. krog:15.8.2004 ob 17.00: Supernova Triglav-lzola Argeta
3. krog: 22.8.2004 ob 17.00: Izola Argeta - Rudar Velenje
4. krog: 29.8.2004 ob 17.00: Izola Argeta ■ Svoboda
5. krog: 1.09.2004 ob 17.00: Krško - Izola Argeta
6. krog: 5.06.2004 ob 16.00: Izola Argeta ■ Nafta
7. krog: 12.9.2004 ob 16.00: Šmartno - Izola Argeta
8. krog: 19.9.2004 ob 16.00: Izola Argeta - Dravinja
9. krog: 26.9.2004 ob 16.00: K. Dravograd - Izola Argeta
10. krog: 3.10.2004 ob 15.00: Izola Argeta - Factor
11. krog: 10.10.2004 ob 15.00: Livar - Izola Argeta
12. krog: 17.10.2004 ob 15.00: Aluminij - Izola Argeta
13. krog:24.10.2004 ob 15.00:lzolaArgeta-Supernova Triglav
14. krog: 31.10.2004 ob 14.00: Rudar Velenje-lzola Argeta
15. krog: 07.11.2004 ob 14.00: Svoboda - Izola Argeta
16. krog: 14.11.2004 ob 14.00: Izola Argeta - Krško
17. krog: 21,11.2004 ob 14.00: Nafta - Izola Argeta
18. krog: 27.11.2004 ob 13.30: Izola Argeta - Šmartno

TURNIR REPREZENTANC REGIJ
V Fracoskem Bloisu so izžrebali kvalifikacijske 
skupine za nastop v predtekmovanju mednarodnega 
turnirja REG10NS CUP 2004/2005, ki se ga vsaki 
dve leti udeležijo amaterske reprezentance izbranih 
regij 37-ih evropskih držav.
Slovenija, ki bo na tokratnem turnirju zastopana s 
strani koprske medobčinska nogometne zveze, bo 
igrala v Srednje-zahodni skupini z reprezentancami 
regij Anglije, Severne Irske in Malte. Turnir, ki bo 
trajal cn teden bo potekal predvidoma v Kopru, 
Izoli, Sežani in Dekanih med 01.08.2004 in 
30.09.2004 pod organizacijo Medobčinske 
nogometne zveze Koper. Zmagovalka skupine se 
uvrsti v predtekmovalno skupino kjer jo čakajo že 
uvrščene reprezentance regij Bosne in Hercegovine, 
San Marina in Republike Irske.

Rokomet
DEKLETA POD PMČAKDVANJI
Slovenska ženska rokometna 
reprezentanca do 19 let se na 
evropskem prvenstvu v češkem 
Olomoucu bori za uvrstitev od 9 
- 12 mesta, kar je gotovo manj 
od tega, kar so pričakovale. 
Imele so tudi veliko smole saj so 
prvi dve tekmi tesno izgubile in 
tako končale v tej skupini ekip, 
kjer prav tako ni lahko 
zmagovati.
Pa vendar so v torek dosegle 
prvo zmago, ko so se pomerile s 
Švedsko in jo premagale z 32:28, 
včeraj pa so s 30:27 premagale 
še Portugalsko. Tako je njihova 
uvrstitev zdaj odvisna od izida 
tekme med Švedsko in Češko.
V reprezentanci so tudi tri 
Izolanke, igralki ŽRK Izola
Manuela Hrnllč In Neža 
Mltruševska ter Ana Petrlnla, ki
bo letos nastopala za ekipo 
Žalca.

Jadranje 
Jure Žbogar 
zagrizeno v Baltimorju
Irsko mestece Bangor pri 
Baltimorju je minuli teden 

gostilo mladinsko in člansko Evropsko 
prvenstvo razreda Laser Radial, na katerega 
je priromalo preko 700 tekmovalcev, 
spremljevalcev, sodnikov in članov 
organizacijskega odbora.
Med 200 jadralci iz 21 držav in 4 
kontinentov se je največjega jadralskega 
one-design dogodka na severu Velike 
Britanije udeležil tudi Izolan JUfO ŽbOBUr, ki 
si je po začetni uvrstitvi med petnajsterico 
nakopal 21 kazenskih točk, z nekoliko 
slabšima zaključnima plovoma pa končno 39. 
mesto. Zmagal je Francoz Raphael Benoit 
pred domačinoma Stephenom Cokrcillom in 
Jonom Emmettonom.
Jure je v finalnem delu nanizal naslednje
rezultate:!, 14,1,9,24, (40), 34,16 UlOStO

Optimisti na Švedsko
Na Evropsko prvenstvo v Švedski Sandhamn 
so odpotovali jadralci razreda Optimist, ki se 
bodo tam pomerili v zelo močni konkurenci 
tudi neevropskih reprezentanc od 7. do 14. 
avgusta.
V reprezentanci so tudi štirie Izolani in sicer
brata Kaligarič ter Ana Steger In Claudia
Mesarič. Trener reprezentance je olimpicov 
trener Juril DorOŠenKO, z njim pa je še 
koprski trener Time Može in piratov trener 
Klavdij Pletikos. Ekipo, ki se borila za 
evropske naslove sestavljajo: Ren in Klas
Kaligarič (Olimplc), Enej Kocjančič,

Žiga Kobal,
^ Matej Valič

r , _ j, (Jadro Koper),
* Kim Pletikos

cnl (Pirat), Ana
Šteger (Jadro 
Koper) In 
Claudia Me
sarič (Burja).
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Plavanje
Izolani sicer nimamo svojega plavalnega kluba, zato pa so številni 
delavci in strokovnjaki ter tekmovalci kopskega plavalnega kluba naši 
soobčani, zato je prav, da predstavimo tudi nekatere njihove dosežke. 
Informacije nam dostavlja Alenka Šarkanj.
1. Koprski plavalci uspešni v Umagu
Plavalci koprskega plavalnega kluba so nastopili na l.Umaškem 
plavalnem maratonu. Plavalni maraton, dolg 4,1 km, je prepričljivo 
dobil ROK KERIN, ki je že takoj po startu povedel in obdržal 
prednost pred ostalimi klubskimi kolegi, ki so se mu približali šele v 
zadnjem kilometru. Koprčani so zasedli prva štiri mesta.
Rezultati (vsi Koper): 1. Rok KERIN, 2. Luca VIVODA, 3. Andrej 
PRIBAC, 4. AljOŠa PRIBAC (brata Pribac sta Izolana)
Plavalka Katarina KOŠMRLJ (Koper) je v absolutni konkurenci 
priplavala na cilj kot 7., v ženski konkurenci pa je osvojila 2.mesto.
2. DP za dečke in deklice v Mariboru
V Mariboru se je končalo državno prvenstvo za dečke in deklice, ki 
je bilo tudi zaključno tekmovanje koprskih plavalcev v letošnji 
plavalni sezoni. Lia Flego, Žan žagar In Tjaš ŠtillOVlČ (oba sta 
Izolana) so se uvrščali v B finale ter vidno popravili svoje osebne 
rekorde. Tjaš Štihovič je v mlajšem letniku osvojil dve drugi in eno 
tretje mesto.

IZOLA IMA (SKORAI) TRI OLIMPIICE
Plavalec Stepan PlnČUk je polna 4 leta tekmoval za plavalni klub 
Koper, stanoval pa v Izoli in tako smo posredno dobili še tretjega 
olimpijca. Pinčuka so namreč uvrstili v moldavsko plavalno 
reprezentanco za Atene, nastopil pa bo na 200 m prosto. Tako bomo 
tudi Izolani lahko na plavalnih tekmah navijali za »svojega«.

Avtomobilizem
NEMARNIK PREVIDNO V HRIB
Ekipa INT Racing je nastop na mednarodni gorsko hitrostni dirki 
Ferrari v Ilirski Bistrici sodelovla z vozilom Volksvragen Golf 3Gti 
kit car, ki ga je upravljal Tom Nemamik. Prav pomen tekmovanja in 
njegov sloves sta bila razloga za nastop našega voznika s sicer za 
rally pripravljenim avtomobilom.
Od samega tekmovanja nismo pričakovali vrhunskega rezultata, a je 
Tom vseeno pritisnil na plin do konca. V okviru možnosti je dosežek 
dober, čeprav voznik z njim ni bil najbolj zadovoljen. Zato pa smo 
spoznali še nekaj lastnosti dirkalnika pri visokih hitrostih in dodali 
nove nastavitve.
Tom Nemamik : Nastop na dirki v Ilirski Bistrici je vedno nekaj 
posebnega in tako je bilo tudi letos. Z doseženim rezultatom sem le 
delno zadovoljen, zato pa je bilo toliko lepše po dirki spuščati se 
med množico gledalcev. Ta del mi je bil v veliko večje zadovoljstvo, 
kot sama dirka, saj smo ugotovili, da moramo na avtomobilu še 
veliko postoriti.
Zdaj ima ekipa nekaj časa za dopust in pripravo vozila na

nadaljevanje sezone, 
t V začetku septembra 

pa čaka posadko 
Tom Nemamik - 
Miloš Počkaj tretji 
letošnji rally za DP 
Slovenije v Velenju. 
Tudi tam bosta 
poizkusila krojiti vrh 

, , in predvsem
! pripeljati do cilja. 

(V.K.)

Nov jadralski lokal
Pri tenis igriščih v izolski marini so pred dnevi odprli jadralski 
lokal z imenom Hangar. Kot so zapisali na spletni strani Jadralne 
zveze Slovenije bodo v HAngarju Jadralci lahko skladiščili svoje 
jadralne dogodivšine z dopustov in regat, si ogledali Sailing 
channel, komentirali posnetke, pogledali vremensko napoved na 
medmrežju ali pa si jo naročili kar ob kavici. Jadralni klubi in 
društva si bodo poslej v klubski sobi ali kar v lokalu rezervirali 
sestanke in postavili regatne pisarne, saj je lokal kompletno 
opremljen za podporo le-teh. (JZS) ________________________

Talskiboks
IZ01ANU PETRU PUPOVCU SRERRO

Na mednarodnem pokalu ama
terskega Taiskega boksa (Muay 
Thail v Bangkoku, ki ie potekal od 
21. do 26. iulija, le v kategoriji do 
8lkg, Izolan Peter Pupovac, ki sicer 
nastopa za Ljubljanski klub Khun 
Kao osvojil drugo mesto. 
Tekmovanja so se udeležili 
tekmovalci iz 15 držav (Slovenija, 
Filipini, Tajska, Avstralija, Turčija, 
Iran, Švedska, Busija, Koreja, 
Kitajska^!.
Pokrovitelj tekmovanja je bil 
tajski princ Maha Vajiralongkom, 
prenašale pa so ga kar 3 glavne 
tajske Tv postaje ter ostali mediji iz 
15 držav.

Zbrani so bili najboljši mladi borci na svetu (starostna omejitev 25 
let in 86kg), v finalu pa so nastopili le borci iz Tajske poleg 5-ih 
borcev iz Avstralije, Švedske, Rusije, Turčije ter Slovenije. V 
polfinalu se je Pupovac boril proti IranCU SalarjU in ga ugnal s 25:5, 
v finalu pa je moral z 8:14 priznati premoč mskemu favoritu (sicer 
profesionalnem borcu) ArSlaHU MagOUICdOVU Slednjega smo lahko 
zadnje čase videli tudi na Eurosportu v okviru K-l tekmovanj po 
Japonskem in Novi Zelandiji, predstavlja pašam vrh v tovrstnem 
športu.
To je letos že drugi izjemen dosežek (po srebru Jasmina Bečiroviča 
na SP v Chiang Maiu) tajskih boksarjev Slovenske zveze tajskega 
boksa s sedežem v Novem mestu (Že 2. srebrna kolajna na velikih
tekmovanjih letos). Na žalost pa je treba spet opozoriti na nerazumno 
obnašanje delavcev OK Slovenile, ki vztrajno kljubujejo toku svetovnih 
dogodkov, predloženim dokazom ter vnovičnemu vlsokomu in 
Izjemnemu rezultatu, in še naprej slepo zavračalo sprejem Slovenske
ZVeze tajskega boksa V OKS Tak odnos seveda terja samofinanciranje 
sodelovanja na tako pomembna tekmovanja svetovnega ranga, kot je 
bil pravkar končani Prince cup.
Na Tajskem je Peter zastopal Ljubljanski klub KhUH Kao, tekmoval pa 
je pod strokovnim vodstvom novomeškega trenerjalZtoka 
VOrkapiČa, sicer selektorja slovenske raprezentance Tajskega boksa, ki je 
tudi osrednja osebnost tega športa pri nas. Za to veliko tekmo se je 
Peter pripravljal v Izolskem Thai bOKlng klubu Tiger (Planetgym 
Izola), ki ga vodi naš raprezentant do 91 kg, Jasmin Bečirovič.
Pa še to je sporočil: Kot zaprisežen Izolan sem se počutil dolžnega, 
da vest objavim tudi najboljšemu domačemu tedniku!

V spomin
Slavko Jug
Jutri ob 16.30 se bomo poslovili od prijatelja in nekdanjega
vzornega športnika, člana VK Argo Izola, Slavka Juga.
V klub je prišel kot osnovnošolec in v mladinski konkurenci veslal
v dvojnem dvojcu z bratom Janezom, nato je veslal v četvercu in 
končno tudi v osmercu s katerim so Izolani imeli res velike
uspehe. Mladinski osmerec VK Argo Izola je bil v svoji kategoriji 
praktično nepremagljiv v letih od 1966 do 1968. Njihov največji 
uspeh je bila seveda osvojitev naslova državnih prvakov leta 1967 
in tretje mesto na evropskem prvenstvu v Raetzeburgu (Nemčija),
kjer so vodili vse do 50 metrov pred ciljem, ko so jih zaradi
napačnega zaveslaja prehiteli Američani in Italijani. V letu 1967 so 
bili praktično nepremagljivi na vseh domačih in mednarodnih 
regatah.
Ob prehodu v člansko konkurenco je moral dati veslanju slovo, 
vendar je ostal zvest klubu, veslanju in rekreaciji sploh, še posebej 
košarki, ki sojo redno igrali tudi v telovadnici Arrigoni.
Nanj nas spominja tudi fotografija, 
ki je nastala leta 1967 v Bakru, ko 
so osvojili naslov državnih 
mladinskih prvakov. Slavko Jug je 
prvi z leve, sledijo pa: Valter 
Barut, Vlado Kocjančič in Ljubo 
Macarol. Čepijo: Zorko Tul, Egon 
Brecelj, Silvo Vran in Emil Tuljak, 
sedi krmar Mario Grbec.
VKArgo Izola
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Trg in palača Manzioli

MALI IRC IE ZAMENIAL PODOBO IN VSEBINO
Včasih so mu rekli tudi Piazza piccola, zdaj pa ga poznamo kot 
Manziolijev trg in je bil temeljito obnovljen kot osrednji prireditveni 
prostor v Izoli. To je dejansko tudi postal, saj se na njem, posebej 
poleti, prireditve kar vrstijo. Tudi letos jih je bilo veliko in bile so 
dobro obiskane, saj so se organizatorji potrudili in jih brezplačno 
ponudili na ogled in poslušanje.
Letos je trg doživel dve poživitvi. Po letu dni je namreč ponovno 
odprla vrata Canava Verdi, tokrat z novim lastnikom in z malo 
spremenjeno ponudbo a tudi s spremenjeno teraso in bolj odprtim 
pogledom proti trgu. Z nasprotne strani, natančneje iz pritličja 
Manziolijeve palače, pa se po trgu ozira novoodprta kavama 
Manzioli, ki je ponudila predvsem to, kar lahko ponudi lokal 
takšnega tipa.
Pogled na trg je zdaj seveda nekoliko drugačen, manj prireditven pa 
bolj gostilniški a to niti ne moti, še posebej zdaj, ko sta nova lokala 
dobro obiskana. Seveda če odmislimo dejstvo, da morajo gostinci 
pospraviti lokale in goste že tako zgodaj, da se poletni večer niti 
dobro ne poleže med _ „ 
strehe starega mesta.
Kako se bo vse to 
vključilo v koncept 
ribiške vasi pa bomo 
videli že ob letošnjem 
ribiškem prazniku, ko 
bosta Verdijeva ulica 
in Manziolijev trg dve 
prizorišči ribiškega in 
vinskega veseljačenja z 
etno pridihom.

•iarj

smo

Četrtek, 29. julija

LIARScusa)
Dobro je napisati ime 
skupine in datum 
njihovega nastopa v 
Shoto klubu, kajti doživeli 
glasbeni dogodek leta, če ne drugače 
vsaj v tistem, raziskovalnem pomenu 
besede. Rock ni mrtev, iskal je le 
novo obleko in Liars so jo pokazali. 
Ampak v trenutku, ko jo bodo 
oblekli vsi bodo oni že iskali novo. 
Takšni so pač raziskovalci občutkov, 
saj to, kar so odigrali in pokazali 
pod Belvederjem ni bila zgolj glasba.

Tistim, ki so koncert prezrli, zamudili | 
ali poignorirali svetujemo pogled 
včerajšnje Delo, kjer je objavljen I 
obsežen zapis o njihovi glasbi in o 
njih samih, mi pa lahko dodamo, da 
so bili izvrstni glasbeniki, vzdržljivi 
popotniki (prišli so z Dunaja in takoj 
nadaljevali pot v Palermo) in zelo 
prijetni gostje s katerimi smo se 
pogovarjali vse do njihovega | 
jutranjega odhoda.
Številni obiskovalci, ki so prišli celo s I 
Prekmuija in z Benetk so v trenutku pokupili vse njihove zgoščenke, še pred tem

Ipa so bili presenečeni nad nastopom domačih 
ISensation, ki so presenetili z novimi aranžmaji 
[njihovih 
[pesmi, ki 
| nastajajo ob |
[snemanju 
[njihovega 
| prvega 
I albuma.

medi teran

FINAL FLASH CITY 5.3 
7. avgust 2004
Mednarodni multi-disciplinarni 
glasbeno/umetniški festival.

Bazeni Belvedere 16:00 - 22:00
Predstavlja: Polona & Gušti Slovenija, DJ Jef K Francija, DJ Peers 
Francija, DJ Aleksij Slovenija, DJ MonteVagino Austria, Pudding Fields 
Slovenija, MC Flasher Slovenija/Kanada
Prizorišče pred AG 22:00 - 00:00
Predstavlja: Piran Drum&Dig Activists Slovenija, Bezalel Academy 
projection point Izrael, A Joumey Into Final Flash - interaktivna razstava 
fotografij Matije Perka in Žige Kolarja - Slovenija
AG Dance Lounge 22:00-09:00
Predstavlja 17 DJ-jev. Reality Factory je omogočila založba 
COCOON NF.T
AG Mezanine 23:00-08:30
Predstavlja: Kouse around the clock, Sestre itd.

festival
Koncert beograjske superskupineTEO PU Ll J A 
bo zaradi logostičnih zapletov v začetku septembra meseca
Naslednji koncert 
Ponedeljek, 23. avgusta ob 21.00

THEATKE 
CR«#UP
(Tanzanifa)

Zmagovalci zadnjega 
Crossroad tekmovanja 
mladih obetavnih afriških 

skupin. Pet glasbenikov in plesalcev ter dve plesalki in 
pevki prinašajo toliko mladosti, da jo bomo komaj spravili 
na mali oder Mediteran festivala pod Belvederjem.

torek 10.07.2004
INCECNO(ITA)

f uma dc lucha
(ŠpanUja)
Za vse hxc zanesenjake! Spet bo hitro, 
energično, hrupno in okolju prijazno! 
prispevek za benda: 500 sit



KLETNE PRIREDITVE
■ OBČINA IZOLA IN KULTURNI CENTER IZOLA ■

Prireditve so brez vstopnine, razen če ni posebej označeno.

četrtek, 5. RAP in Izola odpade

galerija INSULA
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

v galeriji Insula je na ogled poletna prodajna 
razstava primorskih likovnih umetnikov

petek, 6. avgusta, Manbziolijev trg ob 21.00

FATAMORGANA 
večer orientalskega plesa

od 19.00 dalje bo na trgu odprta "turška kuhinja " 
z orientalskimi specialitetami.

sobota, 7. avgusta, Manziolijev trg ob 21.00

prof. ADAM SELI
iz Trsta nam bo na kromatični harmoniki izvajal priljubljene in širši publiki znane 

skladbe iz zakladnice klasične glasbe (Mozart, Rossini, bach..) ter sodobne in etnične 
glasbe (D. Ellington, A.Piazzola, Gardel..)

Nedelja,8. avgust, Park Pietro Coppo ob 10.00; Sončnop nabrežje ob 19.00
POLETNA GODBA

Pihalni orkester Sv. Ruperta
Četrtek, 12. avgusta ob 19.00 - Manziolijev^g

program za otroke

Petek,] 13. avgusta, Manziolijev trg ob 20.30

TRIO MEFISTO
Od baroka do danes

Sobota, 7 . avgust - Simonov zaliv ob 21.00
NOČ NA PLAŽI 2004

COLONIA 
PIKA BOŽIČ

vstopnina

RIBIŠKI PRAZNIK 2004
petek, 20.8 in sobota 21.8.2004

PRIREJA GLASBENE 
• DELAVNICE ZA 

TROBENTO, BAS in
BOBNE (od 16. - 20. avgusta 2004)

1. Trobenta - David Jarh, član in solist orkestra RTV Slovenija
2. Kontrabas - Kate Hoskin (Avstralija, Terra Folk, NOB)
3. Bobni - Andjelko Stupar-Dele, diplomant Jazz akademije Graz

Program:
Vsak od od 10.00 - 13.00 delo z mentorjem, priprava skladbe za večerni nastop
19.00 - 20.00 priprave na koncert, soundcheck in druga tehnična znanja
21.00 nastop s skupino Sladki ropot

Cena delavnic je 3000 tolarjev na dan. / Prijave sprejemamo na tel.: 040 794 536 ali v 
Shoto klubu pod Belvederjem.

Galerija Krka -
Zdravilišče Strunjan
razstava umetniških del

LJUBA
RADOVCA

Kavarna Zvon
RAZSTAVA SLIK

Miha Slekovec
Iz mojega 
otroštva

MESTNA GALERIJA PIRAN Obalne galerije 
TARTINIJEVA HIŠA Skupnost Italijanov Giuseppe Tartini Piran

ARTISTI Dl DTE MINORANZE 
UMETNIKI DVEH MANJŠIN
v Tartinijevi hiši in v Mestni galeriji Piran

Trajanje razstav: od 22.7. - 31. 8.2004

KINO ODEON - Art kino
5.08.oli:19.00 in 7100 in 6,08. ob 2100 ter 7.-8.08. ob 19.00
VVILLBUR SE HOČE UBITI -WILBUIlBE6tBSEUM0RD Delila:IoneSctierOg
6.08. ob 19.00 la 7.-8.08.ob2100 ter 9.-10.08. ob 19.00 
UMAZANI PLES 2 -OIRTTDIUICING2ležita:GiivFerlend
9.08. ob 21.00 LAŽI - GOJUNU Rezili In sceneril: ling Sun INoo
10.08. oh 21.00 VDOR BARBAROV - US IKVISIONS BIRBADES Bežija in scenarij: DenvsUrcand 
It la 12.08. ob 19.00 In 21.15 TRET JI U DAR-IEB TBEDJE V?GEII Režila In sceneril: IndersBilsson

3. Slovenski festival animiranega filma
Izola bo tudi letos povabila slovenske ustvarjalce animiranega filma 
na 3. Festival slovenske animacije, ki bo od 22. - 24. oktobra. Na 
festivalu se lahko predstavijo vsi, ki se ukvarjajo z oživljanjem slik 
tako s klasičnimi filmskimi sredstvi kot z računalniškimi programi v 
različnih kategorijah, ki zajemajo najmlajše (osnovnošolske) 
ustvarjalce, neodvisne ljubitelje, ustvarjalce glasbenih videospotov, 
reklamnih oglasov in »profesionalne« filmske animatorje, ki projekte 
realizirajo pri slovenskih producentih ali na televiziji. Festival je 
hkrati tudi srečanje »Alpe Adria Anima«, saj se bodo na festivalu 
predstavili tudi filmi iz Italije in Avstrije. Nove slovenske filme, 
ustvaijene v zadnjih dveh letih, bo ocenila mednarodna žirija, ki jo letos 
sestavljajo slovenski animator in TV režiser Črt Skodlar, avstrijski 
režiser, predstavnik ASIFE (mednarodnega združenja filmskih 
animatoijev) Thomas Reinholder in mladi italijanski avtor animiranih 
filmov Simone Massi. Festival organizira Center za kulturo, šport in 
prireditve s sodelovanjem Območne enote JSKD in Samoupravna 
narodna italijanska skupnosti ter s finančno pomočjo občine Izola, ki 
vsestransko podpira razvoj filmske kulture.

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
obvešča, da bo knjižnica od l.julija do 31.avgusta 2004 odprta za obiskovalce: 
TOREK, SREDA, PETEK od 8.00 do 15.00 ure.
PONEDELJEK, ČETRTEK od 8.00 do 12.00 ure in

od 18.00 do 20.00 ure.
SOBOTA ZAPRTO



Izola je imela mestno pekarno ^

PREMOČ ZA PECI SO KUPOVALI OD RIBIČEV
Nekoč, pred drugo svetovno vojno, je bilo v Izoli kar nekaj pekarn in 
vsaka je imela tudi svojo prodajalno kruha. Bile so majhne pekarne v 
katerih so kruh mesili ročno, starejši ljudje pa seveda zatrjujejo, da 
je boljši kot današnji, kar je seveda normalno, saj bo tudi nam 
današnji boljši od tistega jutrišnjega. Potem se je pred tremi desetletji 
zgodilo združevanje pekarskih podjetij in smo imeli na obali vsega 
dve pekarni, zadnje čase pa je spet vse več majhnih pekarn in tudi v 
Izoli imamo že štiri prodajalne zasebnih pekarn, svoj kruh pečejo tudi 
v večjih marketih ob njih pa kruh prihaja še z vseh koncev Slovenije. 
Lahko bi rekli, da je vrst kruha toliko kot je okusov njegovih kupcev.

Pekarstvo v Izoli ima svojo zgodovino, Edi 
Marinšek iz Muzčeve ulice pa je bil dolga 

„ leta poslovodja izolske mestne pekarne. Tako-le 
je pripovedoval o povojno zgodbo izolskega 
pekarstva:
V Izolo sem prišel leta 1955 iz Topolščice, 
kjer sem bil ekonomist, zaradi bolezni hčerke 
pa so nam svetovali preselitev in ker sem se v 
mladosti izučil za peka so mi takoj ponudili 
službo v mestni pekami, saj je takrat šolanih 
pekov zelo primanjkovalo. Takrat je bila 

f> pekama tukaj v bližini, pod velbom 
|| (Skladiščna ulica) in tam je bil mojster Italijan, 
u ki je znal pripravljati dober kruh in pecivo. Ko 

sem prišel jaz je še nekaj časa ostal, potem pa nas je pustil same. Imeli 
smo vsega en star, pokvarjen pekarski stroj, tako da smo v glavnem vse, 
od štruc do žemljic in paninov, delali na roke. Takrat sta bili v Izoli še 
dve drugi pekami: ena menda pri Trgu padlih, druga pa pri Mali opremi. 
Potem so obe zaprli in smo ostali sami. To je pomenilo, da smo morali 
delati v dveh izmenah, saj je bilo treba s kmhom oskrbeti celo Izolo s 
tovarnami, šolami, domovi in hoteli vred. Eni so začeli ob desetih zvečer 
in so delali do sedmih zjutraj, potem pa so prišli na delo že tisti iz druge 
izmene. Vsega skupaj nas je bilo osem ali devet, šolani peki pa so k sreči 
prihajali iz vojske. Takrat smo spekli tudi do 700 kg kruha na dan.

PO VODO KAR V VODNJAK
Največja težava je bila redna oskrba z vodo in elektriko. Velikokrat je 
zmanjkalo vode in takrat smo si pomagali z vodo iz studenca oziroma 
vodnjaka pri pošti, z elektriko pa je bilo težje in smo velikokrat morali 
zbujati terenskega električarja.
Peč smo kurili z velenjskim lignitom, nekajkrat pa tudi s sečoveljskim 
premogom, ki so nam ga pripeljali ribiči, ki so ga tam zajeli z mrežo. 
Tako smo namesto rib od ribičev kupovali premog, ki pa je bil zelo 
masten in nekajkrat je iz dimnika bruhnilo toliko 
saj, do so bile vse sosednje hiše črne.
V tej pekami smo bili še kakšno leto, potem smo 
se preselili v Volaričevo oziroma v stavbo, ob 
nekdanjem nogometnem igrišču (sedanje parkirišče 
na Lonki). Prostori sicer niso bili ravno veliki a 
vendar je bilo boljše kot prej. Bili smo že pravo 
podjetje z direktorjem (pok. Ivančič), vendar smo 
bili predvsem občinsko podjetje, saj je občina 
poskrbela za prostore in nakup novih strojev.

ZADNJA UEST
Nogomet - pokalna tekma

BRDA:MNK IZOLA 1:4 (1:1)
Strelci za Izolo:
Franetič (2. polčas)
Šabič in Sabanovič 2x 
(v 2. podaljšku)

Takrat smo tudi začeli odpirati naše lastne prodajalne kruha, od tiste na 
Manziolijevem trgu do tiste na tržnici, kjer je zdaj Celestina in 
prodajalne v bloku v Ulici prekomorskih brigad.
Jaz sem bil sicer vsa leta poslovodja a sem moral biti tudi pek, ker je 
bilo treba večkrat koga zamenjati, če je zbolel ali se napil. Tudi 
razvažanje kruha je bilo naporno, saj smo to počeli s kolesi tricikli. 
Imeli smo dva takšna tricikla, kasneje pa smo dobili še moped in tako 
smo razvozili skoraj tono kmha na dan. Nekatera podjetja ali šole so 
sicer prišle same po kruh, drugim pa smo morali voziti mi. Fantje so 
začeli razvažati ob štirih zjutraj, ker je kruh moral biti v trgovini že 
pred šesto, ko so šle ženske na delo v Delamaris ali Mehano.
Na koncu nas je bilo v podjetju že blizu 30, potem pa so nas priključili 
Mlinotestu in smo se počasi preselili v pekarno Bertoke ter prenehali s 
proizvodnjo v Izoli. Seveda je bilo delo tam lažje, vendar ne bistveno, 
plača pa še nekako, le penzije so zdaj majhne. Takrat nam na naše 
številne nadure niso obračunavali prispevka za socialno in pokojnino 
zavarovanje in tako od vseh tistih nadur zdaj nimamo nič.

DVESTO ŠTRUC NA TRICIKLU
Bruno Dassena je bil eden od dveh 
voznikov triciklov s katerimi so razvažali 
kruh po vsej Izoli. »Delo je bilo naporno a 
tudi lepo« pravi danes in se pohvali, da je 
včasih naložil tudi po 200 kg kruha 
naenkrat. »Polovico v keson, polovico pa 
na keson« pove in se pohvali, da ni imel 
nobene nesreče, čeprav vožnja tricikla 
sploh ni tako preprosto. »Le enkrat nisem 
mogel speljati ovinka, ko sem se spuščal 
od Doma upokojencev in sem končal v 
zidu hiše na križišču, vendar brez posledic.
Še kruha nisem izgubil«.
Potem se spomni nekdanjih sodelavcev,
Perhavca, Borisa, Lojzeta, Kocjana, 
računovodkinje Kraljeve in še koga, vseh 
pa ne, saj je minilo že veliko let od takrat, ko so vsi skupaj čakali na 
penzijo v pekami Bertoki.
»Danes znajo narediti dober kruh« pove in izda, da še vedno najraje 
kupuje polbele štruce. In za konec:«Doma imam še dve kolesi mojega 
tricikla, ki sem ga žal moral spraviti iz hiše. Če ju kdo rabi naj se mi 
javi«.
Tako, to je bila zelo kratka zgodba o izolskem kruhu. (Mef)
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Domača kuhinja

MEDITERANSKE DOBROTE IZPOD POKROVA
Poletje je čas kislih kumaric, pa tudi kaj boljšega se kdaj najde na 
naših mizah. Tokrat se je izšlo ravno tako, da smo od dveh 
sodelavcev dobili dve "kulinarični" zanimivosti. Ker sta obe povezani 
s prehrambeno kulturo teh krajev ju z veseljem objavljamo, Vi pa 
boste, katero od njih, zagotovo skušali pripraviti doma. Če boste po 
obedu rignili je to, po starih običajih, menda dober znak.

Črepnja je posebna posoda za peko na ognjišču. Značilna je za 
mediteransko kuhinjo, za prostor in čas, ko je bila kuhinja glavni 
bivalni prostor hiše in ognjišče osrednji del kuhinje. Črepnjo ali 
črpnjo, podčrpnjo, čripno ali čripnjo, bondon, peko, pekvo, čaturo, sač 
ali vršnik, so poznali v slovenski Istri, v Brdih, v Furlaniji in 
Benečiji, na Hrvaškem v Istri in na otokih.
Nekdaj so bile črepnje lončene, šele pozneje pločevinaste in litoželezne. 
Lončene so prišle v naše kraje iz Furlanije in od lončarjev iz Raklja 
v hrvaški Istri Da bi dlje zdržale, so jih loncevezci prevezali z žico in 
tako so bile uporabne tudi, ko so bile počene. Te črepnje so imele samo 
zgornji del, pod njimi so pekli kruh in pogače Druge imajo tudi 
spodnji del in v teh črepnjah je mogoče pripravljati najrazličnejše jedi.
Jed iz črepnje ohrani vse svoje bogastvo, zato je zdrava in okusna, 
cenjena nekdaj in danes. Pripravljanje jedi v črepnji je obred, ki nas 
naredi vesele in svetle, odprte za prijateljstvo.
Črepnja na fotografiji je litoželezna, sestavljena iz spodnjega in 
zgornjega dela. Spodnji del pred uporabo naoljite in vanj naložite hrano. 
Prepustite domišljiji izbor, katero jed boste pripravili v črepnji. Vsaka jed, 
pripravljena v njej, bo veliko boljša kot pri običajni pripravi. Po uporabi 
črepnjo operite, notranji strani spodnjega in zgornjega dela naoljite. Tako 
Vam bo dolgo v veselje in slast.
Ljudska prehrana je izkušnja, ki so se je učili ob ognjiščih, oblikovala se 
je v stoletjih. Njeni najboljši sestavini sta iznajdljivost in ljubezen. Zato 
naj ostane in preživi.
Nekaj navodil za peko

Jagnje s krompirjem
potrebujete krompir, jagnjetino, papriko, 
sol, olje, poper, čebulo, česen, rožmarin, 
lahko tudi druge dišavnice (majaron, 
žajbelj, lovor)
Krompir olupimo in operemo. Na naoljeno 
dno črepnje položimo plast krompirja, 
narezanega na večje kose, manjše 
krompirje na polovice, posolimo in 
zložimo ob meso, ki ga prej začinimo. 
Dodamo čebulo (zrezano na polovico), 
česen (večji kosi), poper in dišavnice, 
dodamo olje, najboljše je oljčno; vse še 
prelijemo s kozarcem dobrega vina. 
Črepnjo pokrijemo, postavimo na ognjišče 
ali odprto kurišče, pokrov črepnje 
prekrijemo z žerjavico. Jed je gotova, ko 
se žerjavica spremeni v bel pepel, 
(približno eno uro).
Podobno lahko pripravimo tudi svinjsko, 
goveje, telečje meso ali perutnino. Če pa 
pripravljamo hobotnice jo prej vržemo v 
vrelo vodo (zakrknemo).

Jabolka v črepnji
Opranun jabolkom
izdolbimo sredino. Na 
vsako jabolko dodamo pol 
žličke margarine ali masla, 
vanj zabodemo nageljnovo 
žbico (klinček) in posujemo 
z cimetom. Posodo 
prekrijemo, jo obložimo z 
žeijavico in pečemo 
približno dvajset minut.

Kruh v črepnji
V črepnjo položimo papir 
za peko (Peki), nanj 
položimo pripravljeno testo 
in pečemo približno
štirideset minut.

Črepnjo lahko pri nas kupine 
v prodajalni FORMAT,
Ferrarska 8, 6000 KOPER; 
Tel.št.: 05/ 630 46 00

KULINARIČNA SAGRA V LOPARJU
Loparska šagra je letos postregla s kulinaričnim dogodkom. V kar sedmih 
bakrenih 20 - litrskih loncih so tekmovalci kuhali bobiče, lovski golaž, 
brodet, bučke s polento in panceto, bograč, joto in fižol po istrsko. Ob 
številnh skrivnostih kuharskih mojstrovin so obiskovalci lahko uživali tako 
v vonju, okusu in izgledu, ki je med drugim tudi vplival k bistvenim 
točkam izbora najboljših.
Na koncu je zmagala kombinirana ekipa Koroško Loparskih kuhaijev, ki 
so pripravili izvrstne bučke s polento. "Ob pripravi na tekmovanje sem se 
spomnila okusov in vonja, ko mi je moja nona iz Marezig še v mojem 
otroštvu znala pripraviti. Dodala sem ji še nekaj moje fantazije in 
dekoracije ter ob pomoči prav vseh članov naše "kuharske ekipe" smo 
ustvarili pravo umetnijo. Bučke s polento so postale hit Šagre v Loparju 
2004" je zadovoljna opisala priprave in pristop k tekmovanju "prva 
violina" ekipe koroško - manžanske naveze Tatjana Butul, ki se lahko 
pohvali že s številnimi kuharskimi umetnijami. Drugo mesto so osvojili 
domačini iz Loparja za izvrsten brodet, tretje mesto pa je pripadlo skupini 
"Ta bulši", ki je skuhala bograč.
Tatjana Butul, ki tudi sicer vodi tečaje zdrave prehrane je za Mandrač posebej 
odkrila recept zmagovalne jedi. Tako-le je zapisala:
V vročih poletnih dneh se nam zelo prileže lahka domača hrana, zato 
vam bom danes izdala recept za pripravo »cuket v teči«, kot so jih 
včasih pripravljale naše none. Poleti se priležejo tako tople kot hladne. 
Jemo jih lahko s kruhom ati polento. Velikokrat jih uporabimo kot 
prilogo k mesnim jedem ali ribam, 
mrzle tudi narezkom.

Sestavine: Mlade bučke, zrel svež 
paradižnik, nekaj žlic oljčnega olja, 
košček domače pancete, čebula, 
česen, peteršilj, sveža bazilika, divji 
origano, timijan, majaron, sol, črni 
poper v zrnju, pekoča paprika /cela/ 
Količino prilagodimo številu ljudi, ki 
jim bomo jed pripravili bodisi kot 
samostojno jed ali prilogo glavni jedi.

In kako jih pripravimo ?
Bučke, zelišča in peteršilj ter zrel paradižnik naberemo in temeljito 
operemo pod tekočo vodo. Olupimo si nekaj strokov Česna in drobno 
sesekljamo čebulo.
Na vročem olju prepražimo čebulo, lahko jo tudi malo dušimo, ker je 
kasneje lažje prebavljiva. Primešamo česen in na kocke zrezano panceta 
Pri tem moramo biti pozorni na moč ognja, da se nam česen ne preveč 
prepraži in porjavi, kar da hrani nezaželen zelo grenak okus. Dodamo na 
kocke narezane bučke (če so mlade, jih ni potrebno olupiti), po želji 
primešamo tudi svežo sesekljano papriko in jajčevce (melancane), ki 
obogatijo okus. Zrel paradižnik medtem narežemo na drobne koščke in ga 
med praženjem čebule pustimo na cedilu, da se izloči odvečna voda. 
Odcejenega primešamo k ostali zelenjavi in dušimo, da voda izpari Sol 
dodamo v hrano vedno proti kocu priprave, ker se le tako ohranijo vse 
hranilne snovi, ki jih vsebuje. V možnarju zmečkamo vsa zelišča, ker se 
na tak način izločijo eterična olja. Le-ta naše jedi obogatijo z okusi, ki 
jih premore le mediteranska kuhinja. Na drobno sesekljan peteršilj in 
zelišča nežno zamešamo med zelenjavo in pustimo da se duši, dokler se 
ne zmehča, vendar ne preveč, saj je okus bolj bogat, če pod zobmi 
občutimo nekaj do prave mere črvrstih koščkov zelenjave.
Priporočam vam, da hrane ne okušate med pripravo, saj vam bo šla tako 
še bolj v slast.
V Loparju smo poleg cuket pripravili tudi polento. Kuhanje polente v 
bakrenem J^otlu ali kotličku je pri nas redno opravilo. Tako pripravljena 
in skuhana pride tudi najbolj okusna. Moko zanjo dobimo bodisi v mlinu 
ali na kmetijah z ekološkim kmetovanjem.
Vodo zavremo in posolimo. Ko je voda vrela vanjo stresemo koruzno 
moko in sicer v razmerju moka:voda 1:4. Medtem nepresatno mešamo, da 
se moka ne zlepi v grudice. Masi dodamo po želji tudi različna zelišča, 
oljčno olje, nariban planinski sir, mi ga dobimo na Kobariškem, oljke, to 
smo tokrat v Loparju zamešali, lahko pa zmesi dodamo tudi druge, glede 
na sezono aktualne sestavine.
V kotlu je seveda pomembno, da se nam ne zažge, kar preprečimo z 
neprestanim mešanjem. Polenta je skuhana, ko zlato rumena skorjica 
odstopi od kotlička To je tudi čar priprave polente. Polento lahko 
pustimo v kotličku, če pa jo stresemo na leseno desko jo najprej lepo 
oblikujemo in dekoriramo. Na koščke jo lahko razrežemo z belim 
sukancem, tako kot so to počele naše none.

Tatjana Butul, ljubiteljska kuharica 
_______________________________ in organizatorka delavnic Zdrave prehrane;
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Zlati izolski maturantki

ENA V FARMACIIO, PRUCA V MIKROBIOLOCIIO
Ana Tripar, najmlajša od treh otrok 
iz družine Tripar, je na letošnji 
splošni maturi dosegla 30 točk in 
tako postala zlata maturantka. 25. 
septembra letos se bo udeležila 
osrednje slovesnosti v Cankarjevem 
domu v Ljubljani, ki jo 
tradicionalno za vse zlate maturante 
organizira Ministrstvo za šolstvo, 
znanost in šport. V prijaznem 
jutranjem hladu sva ob kavi 
poklepetali o letošnjih uspehih 
mlade Izolanke.

Kako je šlo na maturi?
Na maturo v bistvu nisem šla z velikimi cilji, sploh pa nisem imela 
ambicij za tako visok uspeh. Pred maturo sem si mislila, dobro bi 
bilo, če bi dosegla vsaj 25 točk, več mi ne bo uspelo. Matura se mi 
ni zdela težka, narediti maturo ni noben problem.
Na koprski gimnaziji si ob zaključku šolanja prejela tudi najvišje 
priznanje, to je zlato priznanje z nagrado. Kaj se skriva pod to 
nagrado?
Priznanje sem dobila za zlato maturo, za visok učni uspeh v vseh 
štirih letih šolanja in za uspešno delo v oddelčni skupnosti. Za 
nagrado bom skupaj z ostalimi pohvaljenimi dijaki odpotovala na 
Dunaj, kdaj bo to se še nismo ogovorili.
Poleg šole pomemben del tvojega prostega časa zapolnjuje glasba, 
kaj ti pomeni?
Glasbeno šolo v Izoli sem obiskovala deset let, kar devet let sem 
igrala flavto. Moji profesorici sta bili najprej Silvia di Marino, 
zadnja leta pa sem igrala pri Katji Petrovič. Ob zaključku mojega 
glasbenega šolanja smo že dalj časa načrtovali zaključni koncert, ki 
pa je zaradi spleta okoliščin padel prav v čas maturitetnih 
preizkusov.
Ali je torej glasba pripomogla k dobrim ocenam?
Absolutno, brez glasbe nebi šlo. Kadar sem napeta, je to zame dober 
način sprostitve.
Kaj še počneš v prostem času?
Rada berem. Zanimivo je, da v osnovni šoli nisem tako zelo rada 
brala. Brala sem samo najnujnejše, kar je bilo potrebno za domače 
branje ali za bralno značko. Sedaj pa zelo rada sežem po literaturi, 
trenutno berem knjigo »To nebo« iz zbirke Beletrina. Če mi knjiga 
ni všeč, jo enostavno vrnem. Ne maram pa detektivk, trilerjev ali 
limonad.
Ali kdaj prebereš tudi Mandrač?
Na Mandrač smo doma naročeni že od vsega začetka, ko je začel 
izhajati. Mandrač redno berem, saj tako izvem, kaj se dogaja v 
Izoli.
V prihodnje boš študirala farmacijo, kako si se odločila za ta 
študij?
Vedno me je zanimalo naravoslovje, najbolj pa kemija. Rada delam 
v laboratoriju. Ko sem se odločala za moj nadaljnji študij sem bila 
v dilemi, kaj izbrati, kemijo ali farmacijo. Pri izbiri sem gledala tudi 
na možnost zaposlitve. Osvojila meje farmacija.

Barbara Dobrila

Tadeja Lukežič je zlata maturantka 
piranske gimnazije. Osnovno šolo 
je obiskovala v Luciji, potem pa so 
se preselili v Korte, vendar je 
dokončala lucijsko osnovno šolo in 
nadaljevala šolanje na piranski 
gimnaziji.
- Zakaj si se odločila za Piransko 
gimnazijo?
- Ker je to malo manjša šola in se 
mi je zdelo, da bo bolj prijetno kot 
v tako veliki šoli kot je Koprska. Pa 
tudi moj brat, ki zdaj študira

geografijo in zgodovino, je prej obiskoval to šolo in zato se ni bilo 
težko odločiti. In res se nisem zmotila, saj mi je bilo lepo obiskovati 
to šolo.
- Kako si končala četrti letnik gimnazije?
- Vsa leta sem bila odlična in v vseh štirih letih sem prejela vsega 
dve zadostni oceni, vendar me sošolci niso imeli za piflarko, tako da 
te vrste težav nisem imela.
- Si se za maturo posebej pripravljala?
- Lahko bi se tudi malo bolj oziroma bi se začela učiti še malo prej 
in bi me bilo potem manj strah za izid mature. Dan ali dva pred 
posameznim izpitom sem predelala gradivo pa tudi priprave na šoli 
so bile dobre. Verjetno so na šoli pričakovali, da bom dosegla dober 
uspeh na maturi in tudi zato me je bilo morda bolj strah, kot bi bilo 
potrebno.
- Dosegla si trideset od enaintridesetih možnih točk, glede na to 
da si se odločila le za en višji nivo.
- Odločila sem se za matematiko na višjem nivoju, pri angleščini pa 
se nisem odločila za višji nivo ker nisem bila zadovoljna s svojim 
rezultatom na preizkusni maturi. Tako pa sem pri vseh predmetih 
dobila najvišje število možnih točk z izjemo slovenščine, kjer sem 
eno izgubila.
- Si se posebej trudila zaradi vpisa na fakulteto?
- Ne, saj sem že pred tem vedela, da bom sprejeta na mikrobiologijo 
na Biotehniški fakulteti, tako daje zadoščalo, da opravim maturo.
- Zakaj mikrobiologija?
- Za to sem se odločila že v osnovni šoli, ko mi je bila biologija
najbližja, potem pa smo imeli v gimnaziji biološki krožek in mi je
bilo delo tam všeč. Študij traja štiri leta, za kakšno smer se bom 
odločila pa še ne vem.
- Imaš kakšen poseben hobi?
- Osem let sem se učila klavir, zdaj pred maturo pa sem se poslovila
od tega študija, ker enostavno ni bilo časa, poleg tega pa se jeseni
še selim v Ljubljano.
- Kako se zabavaš?
- Pred televizijo in računalnikom, sicer pa hodim tudi na koncerte. 
Rada imam tršo rock glasbo, naprimer grunge Pearl Jam-ov in 
Soundgarden.
- Hodiš na kopanje ali boš šla na dopust?
- Tukaj pri nas se kopam bolj malo, drugače pa grem na dopust za 
mamo in tam seveda pride na vrsto tudi to.
- Čez pet let boš prišla nazaj kot...
- Kot triindvajsetletnica z, upam, končanim študijem in z željo po 
podiplomskem študiju.

DM

ži ica mm&sm-

MOJ DOPUST

JAZ BI ŠEL NA DOPUST NA OTO 
KRK. NAJEL BI SI BUNGALOV, 
DA BI IMEL MIR. S SABO BI 
VZEL SODELAVCE, VSE, KI SO 
MOJI PRIJJATELJI. NOBENEGA 
NE BI PUSTIL DOMA.

MOJ DAN NA DOPUSTU BI BIL SONČEN. ZJUTRAJ BI 
MALO DLJE SPAL. POTEM BI ŠEL NA TAKO PLAŽO, KJER 
NI DOSTI LJUDI, JE PA DOSTI DREVES. PLAVAL BI POD 
VODO. GLEDAL BI JEŽE IN KAMENČKE. POTEM BI BIL ŽE 
LAČEN IN BI ŠEL NA KALAMARE NA ŽARU.
PO KOSILU BI SE ULEGEL V SENCO IN BI POČIVAL. 
POTEM BI ŠEL NA SPREHOD PO GOZDU. ZVEČER BI SE 
ZRIHTAL IN BI ŠEL MALO PO MESTU. KUPIL BI OKRASNI 
KROŽNIK ZA SPOMIN. POTEM BI S SODELAVCI ŽURAL DO 
ENIH PONOČI.
TAKI BI BILI VSI DNEVI. (JADRAN)
Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper.
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KRIMINAL! JE
A LA KARTICA
Državljana Italije sta bila na dopustu v Izoli in sta jedla v enem od izolskih 
lokalov. Potem ko sta pojedla sta opravila plačilo in to s plačilno kartico. Kartico 
sta prepustila natakarju, ki je z njo odšel za točilni pult in s plačilom izgubil 
kakšnih 5 minut. Po približno treh tednih pa sta presenečeno ugotovila, da je 
nekdo z njuno kartico v Luciji opravil dvig oziroma plačilo v višini 125.000 
tolarjev. Podala sta ovadbo, ki bo seveda posredovana tožilcu.

IZGUBLJENA IN NAJDENA
Policisti so prejeli sporočilo zaskrbljenih sosedov, da starejše ženske že nekaj časa 
ni na spregled. Tudi v bolnišnicah je niso našli, zato so na pomoč poklicali 
dečke, ki so opravili preverjanja in končno ugotovili, da je res na zdravljenju v 
bolnici in da je prav takrat spremenila priimek, zato je niso našli že prej. O 
spremembi in o njenem zdravljenju so obvestili hčerko in zaskrbljene sosede.

LETEČE TABLICE
Iz policijske postaje Vrhnika so izolske policiste obvestili, da je nekdo iz 
avtomobila odvrgel registrsko tablico z izolskim grbom, lastnica avtomobila s to 
tablico pa je seveda Izolanka. Ugotovili so, da je imela avtomobil parkiran v 
Piranu in tam so ji ukradli obe tablici. Ena je zdaj najdena, druga pa je še v 
obtoku.

KAR JE TREBA JE TREBA
V Izoli so policisti odkrili hrvaškega državljana, ki sicer živi v Švici, na 
Hrvaškem pa je bil obsojen na zaporno kazen zaradi povzročitve nesreče s 
smrtnim izidom. Predali so ga preiskovalnemu sodniku, ta pa ga bo dal tistim, ki 
ga že čakajo.
LAPSUS NUMERO
Družina iz notranjosti ima v izoli počitniški apartma, ki ga je prejšnji teden 
uporabljala njihova hči. Ta je presenečeno opazila, da sta se na lepem v kleti 
številka 34 pojavili dve gorski kolesi, v klet pa sploh ni bilo vlomljeno. Policist, 
ki je opravil preverbo je ugotovil, da sta kolesi last stanovalcev iz apartmaja št. 
43 in da seje zgodila le majhna številkarskapomota.
DEMOKRACIJE NI SPODAJ
Na policijsko postajo je poklical moški in se pritožil zoper mladenko brez 
zgornjega dela kopalk in moškega brez spodnjega dela kopalk, češ da ga to moti 
in zahteva ukrepanje. Na vprašanje kdo ga bolj moti je povedal, da moški. 
Predenje prekinil zvezo je še povedal, da to ni nobena demokracija.
OBOGATEL PA NI
Kdo ve kakšne školjke je imel pri sebi možakar, da so ga policisti dali v 
postopek k ribiškemu inšpektorju. Imel je namreč vsega 15 školjk, ki so strogo 
zaščitene. Če so bili leščurji je razumljivo, če so bili dateljni pa malo manj.
HUNGARV NOT HUNGRV
Policisti so okoli druge ure zjutraj v Izoli legitimirali madžarskega državljana, ki je 
imel torbo polno ukradenih predmetov. Pred tem je vlomil v trgovino v tej ulici. V 
torbi je imel cigarete, deodorante, različne sladkarije, skratka za približno 100 tisočakov 
vrednosti ukradenih predmetov. Povabili so ga na policijsko postajo, kjer je nekako 
pojasnil od kod mu blago. To mu je bilo zaseženo in bo vrnjeno oškodovancem. Zanj 
so izolski policisti na državno tožilstvo že podali kazensko ovadbo.
ALKO LESTVICA
Dečki so od pihalcev tokrat dobili le solidnih 1,62 g/kg in 0,94 g/kg. Zato pa je 
bil bolj razpoložen Izolan na začasnem obisku Kopra. 1,27 promila alkohola je 
napihal 21 letni Izolan, ki je ob 02.45 uri v Kopru zaradi neprilagojene hitrosti v 
ovinku s svojim Renault Megane Coupe pristal izven vozišča na parkirišču pred 
Upravo za pomorstvo. Odvzeli so mu vozniško dovoljenje in ga predlagali v 
postopek pri sodniku za prekrške.
TEHNIKA MU GRE
Prav tako preko noči je nekdo v Izolski marini vlomil v 2 pisarniška zabojnika. 
Iz enega je ukradel prenosni računalnik znamke Oliveti in digitalni fotoaparat 
znamke Sony, drugega pa je preiskal vendar ni našel nič uporabnega. Lastnika 
družbo Stavbenik je oškodovala okoli 470.000 SIT.
golf nima SREČE z IZOLO
V nedeljskem jutru ob 02.50 uri je nekdo v Izoli ukradel osebni avtomobil VW 
Golf temno modre barve serije IV reg. št. KPC2-555. 23 letni Sežančan je 
oškodovan za 2.500.000 SIT. Vse, ki o vozilu kaj vedo prosimo, da pokličejo tel. 
113 ali anonimen telefon Q80 1200.
PASJE LASTNIŠKE BORBE
Zvečer sta se po Izoli sprehajala fant in dekle in na sprehod sta peljala tudi 
psička. Pred gostinsko šolo pa je psička napadel večji pes, ki ga je lastnik pustil 
odvezanega. Zaradi tega sta se sprla in pretepala tudi lastnika psov. Policisti so 
najprej zadevo umirili, oba pa sta si prislužila srečanje s sodnikom za prekrške 
zaradi kršenja javnega reda in miru. Lastnik večjega psa, ki je bil tudi pošteno 
pijan, je bil mandatno kaznovan po Zakonu o zaščiti živali.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
-TRIČLANSKA DRUŽINA išče majhno eno ali dvosobno stanovanje za daljše obdobje v Izoli, 
tel 041 821 569
-Prodam hišo ii Lukinih, info 041233451
■ Iščemo SObO S kopalnico oz.garsonjero za nekaj mesecev. Nujno! Tel 041 544 428
- Kupim Starejše Stanovanje, (lahko) potrebno obnove. Tel 041 608 765
-Opremljeno dvo ali UiSObnOstanovanje v Izoli, Kopru ali okolici najamem za dobo najmanj 
enega leta. Plačilo v naprej. Tel:. 040 756 629 
mzoli kupim garažo. Tei.: 041 616557
- Oddam poslovni prostor, 40m2 na tržnici v Izoli, tel 041 345 605
- UGODNO PRODAMO gradbeno zemljišče- Otok Ugljen, mesto Ugljen,, 610 m2,150 m od 
morja, voda, telefon, elektrika, asfalt, tel. ++385/91/58 11 069
■ IŠčemO dVO ali trisobno Stanovanjeza daljše obdobje. Opremljeno ali ne tel.: 041 504 487
■ Dvosobno Stanovanje v Šalari prodam, infp 041 233 451
- V Ljubljani prodam Stanovanje (30 m2). Tel.: 031 418 254
•Tričlanska družina najame opremljeno (2-3 sobno) stanovanje za daljše obdobje, tel 041 730 721
Motorna vozila
- ModriCitTOen AK, letnik 91, registriran do 9.8.PR0DAM za 110.000 Sit. Tel. 041 607 868
- PRODAM PASARO 4,15 M Z MOTORILM TOMOS 10 INFORMACIJE NA TEL. 041 756 520.
- PRODAM kopačico Tomos s plugom, tel zvečer 641 44 53
- Prodam Audi A6, letnik 1995, cme barve, z vso pripadajočo opremo in klimo, v zelo dobrem 
stanju, za samo 1.000.000 sit! pokličite 040 736 127 za ogled! 
-jADRNIC08m.UG0DN0PR0DAM.tel 041 361 825
-Prodam lord fiesto tOjnodelno leto 1998, letnik 99,3-vrata, bela, 
garažirana, l.lastnik, 20000km, deljiva zadnja klop, avtoradio. Nekaramboliran.
Cena 820.000SIT. Tel.: 041 597551
- Kupim izvenkimni motor od 10 - 20 KS (po možnosti prvi lastnik) Tel.: 05 6240 376
- Prodam R 4 (Kalrcolregistrirano do 15. aprila za 100.000 Sit. Tel.: 031 815 554
-Prodam v paketu Irezo Lampadana 8kw in kopačicoza 400.00 sit. Tei: 041 908 046
Delo
- Zaposlimo KV natakarja ali natakarico za delo v lokalu Istra, tel 041 345 605
-Študent inštruira matematiko ter italijanski jezik tudi na domu. 041 567 555

- Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
-Prenosno klima napravo ugodno prodam, tel 031 325 871
- Prodam lepo ohranjeno belo spalnico novejšega tipa z 6 delno omaro in Jedilnico v hrastu, 
tel 040398633
- Prodam iax in barvni Tv. tel 041233451
■ PfOdamtzmrzovalno omarico (cca 801) 40X40X85cm, 3 predali, nerabljeno za 30.000 SIT; 2 
mobilni postelji promemi za predprostor v bivalni prikolici za 8.000 SIT kom; 3 stoječe 
obešalnike za garderobo za 3.000 SIT. tel 031/ 343 803 ali 05/ 641 3186
- Podarim risalno desko za tehnično risanje, tel 070 405 006
- Ras kitara lim Hariev - jazz s kovčkom, torbo in stojalom, prodam. Naprodaj tudi 
bas Ojačevalec Tamaha 100W. Cena po dogovoru. Tel.: 041724209.

- OPREMO ZA TRGOVINO PRODAM,klimo Sanyo, blagajno, obešala premična, gasilni aparat,
sesalec, opremo ugodno tel 031 672 851_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

MARIJA ZBIRA KUPONE ZA NATAŠO
Marija Godina vabi vse, ki imate neizpolnjene kupone za izbor 
najboljše natakarice na Primorskem, da jih prinesete v njen atelje 
v Ljubljanski ulici. Marija in sosedje namreč zb irajo glasove za 
Natašo iz Bifeja Maja in upajo, da bo dobila naziv naj natakarice 
primorske za leto 2004.

MAMITTOC je tednik Izolanov 
I^oTT^iIrVfrgT^^^ola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, Tehnični 
urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika® mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 
izvodov, cena 200 SIT. Založnik / elektronski prelom: GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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KATALENA MALO IZVEN FORME

Med številnimi prireditvami na Manziolijevem trgu je bila v zadnjem tednu največje 
pozornosti deležna stno rock skupina Katalena. Prepoln Manziolijev trg je bil 
hvaležen za njihov nastop, tisti, ki jih poznajo pa so vendarle ocenili, da je bil 
nastop preveč rutinski in premalo doživet in na trenutke razvlečen. Sicer pa, tudi 
glasbeniki kdaj niso v formi.

NEDELJA BREZ PIHALCEV NI NEDELJA
• .-J h 01.

'N.:*-'!' ' f

Tudi godbenikom niso poslušalci enako naklonjeni. Po tolikšnem številu koncertov v 
sklopu Poletnih godb IZolani že znajo oceniti kdo zares dobro igra. Predvsem pa vedo, 
da so jutranji koncerti v parku boljši, večerni pa bolj sproščeni in od celega dneva že 
malo utrujeni.

NIČ VEČ SKRBI,
NA DOM VAM PRIPELJEMO MI!

POHIŠTVA
POHIŠTVO ALPLES PO TOVARNIŠKIH CENAH (pn plačilu z gotovino) 

ZA VEČINO PROGRAMOV BREZPLAČEN PREVOZ IN MONTAŽA 
MOŽNOST PLAČILA NA 12 OBROKOV BREZ OBRESTI 

PREIZKUSITE IN KUPITE LAHKO TUDI LEŽIŠČE DORMEO
SALON POHIŠTVA DARSEN, Polje 21 (Ruda center), Izola 
Urnik: pon-pet 09:00-17:00, sobota 08:00-12:00, tel: 05/640-13-33

dostava na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953

LIARS Sg—litBCf Ulit—
Koncert ameriške 
skupine Liars je bil 
gotovo eden naj lepših 
trenutkov v enoletni 
koncertni zgodovini 
Shoto kluba pod 
Belvederjem.

Skupino, ki velja za 
enega kultnih stebrov 
sodobnega rocka je 
prišlo poslušati veliko 
njihovih pristašev iz 
sosednje Italije, prišli 
so Prekmurci in 
Ljubljančani pa Istrani 
in domači koncertni 
obiskovalci.

Manjkali pa so obalni glasbeniki, ki očitno že vse vedo in vse poznajo in novinarji (z izjemo 
radijskega R K-C), ki raje desetič poslušajo vsem znanega izvajalca kot prvič in morda 
edinkrat izvajalca, kakršnega pri nas morda še ni bilo. Liars so namreč bend, ki ne igra po 
nobenem od znanih vzorcev, čeprav je njihova instrumentalna zasedba zelo klasična. Letos so 
bili glavne zvezde Tmfesta, po videnem in slišanem pa si to gotovo zaslužijo.

ZELO NOVA
■PA H
Takšna je nova postava nogomet
nega drugoligaša. Trener Pribac 
(stoji prvi z desne) ima na 
voljo vratarje M. Paala, M. 
Kalčiča in A. Rupnika, igralce 
A. Ružniča, A. Franetiča, N. 
Hanza, A. Nadala, P. Maletiča, 
D. Božiča, A. Rastoderja, B. 
Božiča in M. Batisto, ter 
novince: Sašo Šestiča, Grego 
Pahoija (Dekani), Simona 
Sirotiča (Piran), Dragana Meša 
(Korte), Elvisa Hasanagiča, 
Jasmina Hasiča in Pavleta 
Begiča (Izola)


